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VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Upprop 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 4 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Val av justerare 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 123 
Au § 127 
Au § 23 
Kfm § 111  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2021-12-13 
Margaretha Löfgren och Rune Andersson, V, inkommer 2021-12-02 med 
följande motion:  
”Alla barn och unga ska ha rätt att utöva och ta del av kultur. 

Även om kulturskolorna, tidigare kallad musikskolor är en frivillig 
kommunal verksamhet finns den representerad i de flesta av Sveriges 
kommuner, dock inte i Vilhelmina där musikskolan lades ner 2016. 

Historiskt har Vilhelmina varit en framstående kulturkommun med bl.a. 
Sverige äldsta amatörteater, folkdanslag som turnerat runt i Sverige och 
Europa, spelmansstämmor, kända författare och musiker m.m. Tidigare 
fanns också en estetisk linje på gymnasiet med dans som inriktning. 

Under åren har många kulturarrangemang präglat Vilhelmina med t.ex. 
Nybyggarveckan, samiska kulturdagar, www-helgen, Midnight Light 
festival, Hösthelgen i Dikanäs m.m. Arrangemang som lockat både 
Vilhelmina borna samt även främjat besöksnäringen. Flera av deltagarna 
har varit elever på den nu nedlagda musikskolan. 

Forskning kring kultur och hjärna är i dag ett stort och växande 
forskningsområde både nationellt och internationellt. Kulturens roll i 
samhället har förändrats betydligt och ses numera som en del av de 
kommunala välfärdstjänsterna, och framförallt betonas kulturen som en del 
av social och hälsovårdens främjande arbete. 

Skolans uppdrag att arbeta med estetik, kultur och skapande finns angivna i 
skollagen samt i läroplaner och kursplaner. 

Det handlar både om att se till att ALLA elever får kännedom om 
samhällets kulturutbud, men även om att använda estetiska uttryckssätt och 
skapande arbetssätt. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 6 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 123  (forts)  
Au § 127  (forts)  
Au § 23    (forts) 
Kfm § 111 (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

Eftersom kulturskolor inte är en av skolans kärnverksamhet måste barn och 
unga få tillgång till kultur utanför skoldagen. 

Kulturskolorna också en viktig funktion för likvärdighet och integration. 
Estetiska läroprocesser och samarbeten förenar och bygger broar mellan 
människor och kulturer. 

Vänsterpartiet föreslår 

ATT kommunen återinför musikskolan/kulturskolan i Vilhelmina 

Att kommunen tillsammans med Region 10 och Region Västerbotten 
utreder möjligheter med samarbete t.ex. med Norrlandsoperan eller 
närliggande kulturskolor för underlättande av återinförande av kulturskolan 
i Vilhelmina”. 

Yttrande avges av Margaretha Löfgren.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
Au 2022-01-18 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till utbildningsnämnden att upprätta ett yttrande.  
-- 
Au 2022-05-17 
Ett yttrande har lämnats av utbildningsnämnden.  
Utbildningsnämnden har 2022-03-23 §32, beslutat  
att överlämna yttrandet till kommunstyrelsen.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 7 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 123   (forts) 
Au § 127   (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

Lennart Fjellman yrkar på att avslå motionen.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  
-- 

Mikael Österberg och Lillemor Jonsson deltar inte i beslutet.  
-- 

Ks 2022-05-31 
Annika Andersson och Ulf Hansson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att motionen avslås då avgörande framgångsfaktorer 
saknas enligt tjänstemannaskrivelse från chef utbildningsförvaltningen, 
samt att ABF håller på att starta upp ett projekt om kulturskola med trolig 
start 2023. ABF har som förening en avsevärt bättre möjlighet till att söka 
bidrag och det verkar synnerligen oklokt att idag etablera en konkurrens 
med ABF, särskilt då kommunala finanser saknas. 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag.  

Yttrande avges av Monica Nilsson och Mattias Ihrström.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 123  (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 9 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   
Interpellation

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 10 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 122 
Au § 126 
Au § 108 
Kfm § 14   Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-03-21
Ett medborgarförslag har inkommit från Mary Rönnberg. 

”Såg ett TV program från Danmark som heter ”Ge oss naturen tillbaka”. 
Det utgick på att få tillbaka fjärilar humlor bi samt andra insekter. De 
lämnade stora gräsytor oklippta. 
Kommunen klippte ju inte i sommar gräsmattorna på Granvägen och 
Videvägen. Jag tänkte tänk om de kunde göra blomsterängar i stället. De 
går inte att låta det växa vilt utan marken måste beredas lite. De satte 
blomfrön och skolklasser var med och gjorde. Jag tror att vi medborgare 
skulle vara med att bidrag. Det gick ju bra med blomlådorna som 
sponstrade förra sommaren.” 

Yttrande avges av Else Westerlund.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
Au 2022-04-11 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet. 
-- 
Au 2022-05-17 
Ett yttrande på medborgarförslaget har upprättats.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 122    (forts) 
Au § 126    (forts) Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 

Ks 2022-05-31 
Ett yttrande har upprättats med följande förslag:  
1. Omvandla föreslagna gräsytor till naturyta 
2. Remiss till UBN för skötsel och eventuella planteringar 
3. Utföra slåtter på föreslagna ytor under sensommaren 

I kontakt med utbildningsförvaltningen kan alternativ 2 ej utföras då det är 
sommarlov.  

Lennart Fjellman yrkar att bereda ärendet vidare och återuppta det på 
kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-08-23, då ett alternativ till rivning av 
M3 ingår som budgetpost i ärendet Budget 2023. 

Yttrande avges av Mikael Österberg.  

Annika Andersson yrkar bifall till alternativ 1 och 3 samt att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  

Ronny Svarto och Monica Nilsson yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Helen Johansson, Lillemor Jonsson, Ulf Hansson och Tina Larsson yrkar 
bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla 
Annika Anderssons förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 12 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 122     (forts) Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att omvandla föreslagna gräsytor, den gräsyta som kommer att etableras 
efter rivning av Malgomajskolan byggnad 3 samt gräsytan nordost om 
Museibyggnaden angränsande yta mot Ljusminnesgatan,  

att utföra slåtter på föreslagna ytor under sommaren,  

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  
-- 
Reservation lämnas av Lennart Fjellman, Monica Nilsson och Ronny 
Svarto.  

Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § Dnr22/Ks114  940 
Redovisning av motioner  

Ärendebeskrivning  
Kfm 2022-06-20 
Följande motioner har ej beretts färdigt.

Motion – Sänkt hastighet i bostadsområde  
Dnr21/Ks234  940  Eric Axelsson, SD 
Kfm 2021-10-25 §84 

Motion om sex timmars arbetsdag för ökad kompetens och kvalitet 
Dnr22/Ks70  940 Margaretha Löfgren, V 
Kfm 2022-03-21 

Motion - språkkompetens för social trygghet i kommunens verksamhet 
Dnr 22/Ks82 940 Eric Axelsson, SD 
Kfm 2022-03-21 

Motion om gratis mellanmål till elever från förskoleklass till årskurs 6 
Dnr 22/Ks125  622 Margaretha Löfgren, V  
Kfm 2022-05-16 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  Dnr22/Ks114  940 
Redovisning av medborgarförslag 

Ärendebeskrivning  
Kfm 2022-06-20 
Följande medborgarförslag har ej beretts färdigt. 

Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår kommunala 
skog 
Dnr20/Ks119 940   Evelina Danielsson 
Kfm 2020-06-15 §35 

Medborgarförslag gällande föreningslokal i Malgovik  
Dnr22/Ks115 Isac Mattsson 
Kfm 2022-05-16 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr22/Ks23 940 
Ekonomisk redovisning 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 136   Dnr22/Ks137  452 
Extra höjning av avfallstaxan   

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
För innevarande år 2022 föreslår tekniska enheten en justering av 
avfallstaxan då det tillkommit utgifter som inte funnits som en 
planeringsförutsättning ex. tidningsinsamling, nya skatter, höjda kostnader 
utifrån världsläget med räntor, bränslepriser m. m. 
Tekniska enhetens föreslår följande höjning:  
Höja kilopriset med 0,58 kr,  
Höja hela taxan med 4% .  

Mikael Österberg yrkar avslag på förslaget, med hänvisning att det 
inarbetas i 2023 års renhållningstaxa. 

Ronny Svarto yrkar på att frysa taxan.  

Lennart Fjellman yrkar att höja kilopriset med 0,83kr, att höja hela taxan 
med 2%. 

Annika Andersson och Joakim Risberg yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Lennart Fjellmans förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att höja kilopriset med 0,83kr för innevarande år 2022,  

att höja hela taxan med 2% för innevarande år 2022 
-- 
Kfm 2022-06-20



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 136 (forts)  Dnr22/Ks137  452 
Extra höjning av avfallstaxan   

att den nya taxan gäller från och med 2022-07-01.  
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 153   Dnr22/Ks135  610 
Begäran om tilläggsanslag Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Prognosen per sista april för utbildningsnämnden visar fortsatt ett 
underskott om ca 10 000 tkr.  
Gymnasieskolan i sig visar på ett underskott om ca 8 500 tkr.  
De åtgärder som finns just nu förväntas få en effekt motsvarande 3 400 tkr, 
dessa återfinns i förskolan och gymnasieskolan.  

En skrivelse har lämnats till utbildningsnämnden av skolchef Storuman, 
skolchef Vilhelmina och förbundschef SLG om gymnasieförbundet där 
frågan om underskott tas upp och hur det ska hanteras för 2022. 
Förflyttningen av den ekonomiska redovisningen från kommunerna och in i 
gymnasieförbundet sker under 2022.  
Det underskott som Malgomajskolan gjorde 2021 på ca 9 000 tkr följer med 
in i 2022 års budget. Åtgärder har beslutats och verkställts men ett minskat 
elevunderlag gör att de faktiska intäkterna inte når budgeterade intäkter.  

Utbildningsnämnden har 2022-05-17 § 45 beslutat 
att hos kommunfullmäktige begära tilläggsanslag för utökad ram 
motsvarande 10 000 tkr, varav 4 250 tkr till SLG och 4 250 tkr till 
gymnasieskolan och 1 500 tkr till förskolan.  

Monica Nilsson och Ronny Svarto yrkar bifall till utbildningsnämndens 
begäran.  

Mikael Österberg, Joakim Risberg, Mattias Ihrström, Helen Johansson och 
Lillemor Jonsson yrkar avslag till utbildningsnämndens begäran. 

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
avslå utbildningsnämndens begäran om tilläggsanslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 153  (forts) Dnr22/Ks135  610 
Begäran om tilläggsanslag Utbildningsnämnden 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå utbildningsnämndens begäran om tilläggsanslag för utökad ram 
motsvarande 10 000 tkr, varav 4 250 tkr till SLG och 4 250 tkr till 
gymnasieskolan och 1 500 tkr till förskolan.  
-- 

Reservation lämnas av Monica Nilsson och Ronny Svarto.  

Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 115 
Au § 119 
Ks § 93 
Au § 89  Dnr22/Ks92  532 
Ägartillskott Inlandsbanan AB 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-03-22 
Inlandsbanan AB har under 2021 hamnat i en situation med 
likviditetsproblem. 
Problemen kan främst hänföras till Inlandsbanans två dotterbolag 
Inlandståg AB och Destination Inlandsbanan AB.  
Orsakerna är främst effekter av corona-pandemin, inköp av nya 
motorvagnståg samt svag lönsamhet i dotterbolagen.  
Moderbolaget Inlandsbanan AB har blivit tvingade att hjälpa sitt 
dotterbolag med likviditet. Detta har i sin tur medfört att Inlandsbanan AB 
nu har svåra likviditetsproblem, det finns i dagsläget inga ekonomiska 
reserver.  

Utifrån det begär styrelsen ett aktieägartillskott på 30 miljoner kronor av 
ägarkommunerna. Syftet är att dels ha tillräckligt med likvida medel för att 
säkerställa en långsiktig hantering av betalningar, dels undvika risken att 
behöva upprätta kontrollbalansräkning.  
Med anledning därav föreslås ägarkommunerna gå in med ett ovillkorat 
aktieägartillskott för 2022.  
Utbetalning av aktieägartillskottet föreslås ske i kontanta medel och senast 
den 1 augusti 2022.  

För Vilhelmina kommun är det 2 040 086 kr.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-05.  
-- 
Ks 2022-04-05 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och återuppta det vid 
arbetsutskottets sammanträde 2022-05-17. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 115  (forts) 
Au § 119 (forts) 
Ks § 93    (forts) Dnr22/Ks92  532 
Ägartillskott Inlandsbanan AB 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare och återuppta det vid arbetsutskottets 
sammanträde 2022-05-17. 
-- 
Au 2022-05-17 
Annika Andersson och Joakim Risberg yrkar på att återuppta ärendet vid 
kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar från Inlandsbanan AB, Katarina 
Nyberg Finn, Christina Westman och Otto Nilsson.  

Information lämnas kring Inlandsbanan AB likviditetsproblem och begäran 
om ovillkorat aktieägartillskott för 2022.  

Yttrande avges av Joakim Risberg, Mikael Österberg och Lennart Fjellman.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att tilldela 2 040 086 kronor som ovillkorat aktieägaravtal till Inlandsbanan 
AB 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   
Allmänpolitisk debatt 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 
Enligt fullmäktiges arbetsordning inleds behandling av budget för 
nästkommande år med en allmänpolitisk debatt. Den får pågå under högst 
två timmar och kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande inleder 
debatten. Därefter kan ledamöter fritt begära ordet. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 139  Dnr22/Ks140  249  
Taxa för kart- och mättjänster  

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Tekniska enheten lämnar förslag till taxa för kart och mättjänster för 2023.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag för pris och taxor för  kart- och mättjänster 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 138   Dnr22/Ks139  041 
VA- taxa  2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Ett förslag för VA-taxa 2023 lämnas av tekniska enheten.  
En höjning föreslås av grundavgift och brukningsavgift med 5% och en 
höjning av anläggningsavgiften med 15%.  
Detta på grund av kraftig prisökning inom VA verksamheten på ex. 
kemikalier, anläggningsmaterial, bränslepriser, slamhantering och 
kommande upphandling vad gäller grävtjänst.  

Tekniska enhetens förslag till beslut, att anta den förslagna taxan för 2023.  

Lennart Fjellman och Mikael Österberg yrkar bifall till upprättat förslag.  

Yttrande avges av Ronny Svarto.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till VA-taxa för 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 140   Dnr22/Ks141  170 
Taxa för Räddningstjänsten 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Ett förslag till ny taxa lämnas för 2023 inom räddningstjänstens 
verksamhet. 

Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättad taxa 2023 för räddningstjänstens verksamhet.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 141   Dnr22/Ks142  261 
Taxa Torgplats  

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Priset för torgplats beslutades 2012 till 100kr/dygn och inom Vilhelmina 
tätort finns två torgplatser. Tillgång till el finns på en av dem. Någon 
reglering av pris för tillgång till ej finns ej beslutad.  

En snittkostnad för el torgplats är 4 500 kr/år (enbart fast avgift år 2021) 
exkl. förbrukning.  

Tekniska enhetens förslag till beslut:  
att höja grundhyran till 200 kr/dygn för platsen,  
att avgiftsbelägga tillgång till el med 200 kr/dygn oavsett förbrukning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att höja grundhyran till 200 kr/dygn för torgplats,  

att avgiftsbelägga tillgång till el med 200 kr/dygn oavsett förbrukning.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm  
Ks § 142  Dnr22/Ks143  702  
Taxa serveringstillstånd 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31
Kommunkansliet lämnar förslag till ny taxa för serveringstillstånd 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till taxa för serveringstillstånd 2023.  
--  
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks §  143    Dnr22/Ks144  096 
Avgift registreringslotterier 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Kommunkansliet föreslår att den avgift som antogs 2021 för 
registreringslotteri även ska gälla för 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att nuvarande avgift för registreringslotteri gäller för 2023. 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 144  Dnr22/Ks145  940  
Taxa allmänna handlingar, kopior, utskrifter m.m. 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Kommunkansliet föreslår att nuvarande taxa för allmänna handlingar, 
kopior, utskrifter m.m. som antogs 2021 även ska gälla för 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att nuvarande taxa för allmänna handlingar, kopior, utskrifter m.m. gäller 
för 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 113 
Au § 116
Au § 94  Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-04-11 
Kommunstyrelsens arbetsutskott, tillika budgetberedning, påbörjar 
budgetarbetet och det pågår i två dagar och under överläggning deltar 
följande:  
Ekonomienheten: Niklas Vilhelmsson, Marianne Näslund, Olivia Thorelli 
och Helena Olsson.  
Miljö-och byggnadsnämnden: miljö- och byggnadschef Helene Myhrberg 
och och ordförande Fredrik Malmbo (C).  
Utbildningsnämnden: förvaltningschef Christer Staaf och ordförande 
Viveka Abramsson (S). 
Socialnämnden: socialchef Jan Lindberg och ordförande Annika Wibrell 
(S).  

Arbetsutskottet arbetar fram ett förslag utifrån de prioriteringar som 
nämnderna lämnat in och överlämnar det till ekonomienheten för 
sammanställning.  
Den 25 april kommer kommunfullmäktigegruppen att få ta del av 
sammanställningen under en budgetdag. Därefter finns möjlighet för 
partierna att lämna synpunkter för att återuppta ärendet vid arbetsutskottets 
sammanträde 2022-05-17.  
Budgetärendet kommer sedan att behandlas vid kommunstyrelsen  
2022-05-31, för att slutligen beslutas av kommunfullmäktige  
2022-06-20.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att överlämna förslaget till ekonomienheten,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-17.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (fortS) 
Ks § 113   (forts) 
Au § 116   (forts) Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

Au 2022-05-17 
Synpunkter på budgetmaterialet har till utsatt datum lämnats av följande 
partier: 
Centerpartiet 
Kristdemokraterna 
Moderaterna 
Politiskt Alternativ 
Socialdemokraterna 
Sverigedemokraterna 
Vänsterpartiet 

Sammanträdet ajourneras mellan 13.30-13.40. 

Annika Andersson yrkar bifall till förslaget från Centerpartiet.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till förslaget från Kristdemokraterna.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslaget från Centerpartiet.  
-- 

Reservation lämnas av Lennart Fjellman.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Annika Andersson yrkar att med anledning av prognos från SKR som 
väsentligt höjer ramarna, tillstyrker Centerpartiet och Socialdemokraterna 
förslaget om att balansera 2023 års budget genom 
Resultatutjämningsreserven för att nå det av kommunfullmäktige beslutade 
resultatmålet på 1%,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 113   (forts) Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4,100 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven, 
att även att bevilja hälften av socialnämndens prioritering gällande 
överstigande kostnader inom SFB och LSS summa 2,450 000. 
Prioriteringen balanseras genom resultatutjämningsreserven,  
att anta Årsplan med budget 2023 samt plan för år 2024-2026. 

Ronny Svarto och Monica Nilsson yrkar bifall till budgetförslag från 
Politiskt Alternativ.  

Mikael Östberg och Lillemor Jonsson yrkar bifall till Annika Anderssons 
förslag.  

Lennart Fjellman yrkar : 
att besluta i enlighet med Kristdemokraternas budgetförslag 2023. 

att det genomförs en konsekvensanalys, innefattande en dialog med de 
fristående verksamheterna inom utbildningsförvaltningens område, vad de 
liggande budgetramarna för 2023 och den därav förändrade IKE-
ersättningen har för påverkan på de fristående verksamheternas förmåga att 
kunna fortsätta att bedriva sina verksamheter. Analysen skall även innefatta 
vilken förmåga Vilhelmina kommuns skolverksamhet har avseende skola, 
fritidsverksamhet, skolhälsa och förskoleverksamhet vid en eventuell 
nedläggning av de fristående verksamheterna. 

att resultatet av konsekvensanalysen redovisas kommunfullmäktige, kopplat 
till ärendet "budget 2023", till kommunfullmäktiges möte 220620. 

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Annika Anderssons förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 113  (forts) Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att med anledning av prognos från SKR som väsentligt höjer ramarna,  
balansera 2023 års budget genom Resultatutjämningsreserven för att nå det 
av kommunfullmäktige beslutade resultatmålet på 1%,  

att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4,100 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven, 

att bevilja hälften av socialnämndens prioritering gällande överstigande 
kostnader inom SFB och LSS summa 2,450 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven,  

att anta Årsplan med budget 2023 samt plan för år 2024-2026. 
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto, Monica Nilsson och Lennart 
Fjellman.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 126  
Au § 130  Dnr20/Ks258  101 
Förtroendemannaberedning, slutrapport  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
Förtroendemannaberedningen är i slutskedet av arbetet inför den nya 
mandatperioden och den nya politiska organisationen.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 
Ks 2022-05-31 
En slutrapport med bilagor lämnas av förtroendemannaberedningen.  
Beredningen föreslår kommunfullmäktige besluta 
att fastställa slutrapport med bilagor,  
att entlediga ledamöter och ersättare från uppdraget i 
förtroendemannaberedningen.  

Mikael Österberg, Tina Larsson, Helen Johansson och Lillemor Jonsson 
yrkar på Socialdemokraternas remissvar i sin helhet.  

Annika Andersson yrkar att fastställa slutrapport med bilagor med undantag 
för nedanstående punkter i delegationsordningen då Centerpartiet anser att 
delegeringen ska ske till kommunchef.  
3.1 Mindre organisationsförändringar inom förvaltningen som inte påverkar 
servicen till kommuninvånarna  
3.22 Bedömning av arbetstagares bisyssla  
4.9 Yttranden ang. ansökningar om glesbygdsstöd, dvs. servicebidrag, 
investeringsstöd och andra förekommande bidrag till kommersiell service i 
glesbygd  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 35 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 126  (forts)  Dnr20/Ks258  101 
Förtroendemannaberedning, slutrapport  

15.2 Vid konkurs, ansökan från konkursförvaltare  

Lennart Fjellman yrkar följande: 
”Den, av majoriteten, föreslagna förändringen av kommunens politiska 
organisation medför en orimligt stor arbetsbelastning för alla 
förtroendevalda i den kommande kommunstyrelsen. 
Samtliga förtroendevalda kommer att tvingas sitta på minst två poster, dels i 
kommunstyrelsen, dels i något av utskotten. Ett antal kommer dessutom att 
behöva sitta i kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Det innebär för var och en att man kommer att behöva vara frånvarande 
från sitt ordinarie jobb vid ett stort antal tillfällen, detta begränsar vilka 
personer som har möjligheten att ta  på sig dessa uppdrag. 
Risken är uppenbar att det till stor del kommer att vara kommunens 
anställda som har möjlighet till så stort ledighetsuttag (trots befintlig 
lagstiftning). 
Hög frånvaro för politiska uppdrag kommer att leda till produktionsbortfall, 
vikariebehov eller troligast vakanser. 
Detta kommer att ytterligare begränsa möjligheten för de personer som har 
eget företag liksom föräldralediga som till stor del fortfarande är kvinnor. 
Arbetet för varje förtroendevald kommer att behöva utföras till mycket stor 
del på fritiden. 
Alternativet är att kommunen kommer att styras av tjänstemän (utan 
tjänstemannaansvar) men där de förtroendevalda kommer att behöva ta det 
politiska ansvaret, med risk för revisorernas kritik och även utebliven 
ansvarsfrihet, utan att kunna ha möjligheten att styra och leda på det sätt 
som avses av lagstiftarna. 
Sammantaget innebär den föreslagna förändringen en stor begränsning av 
det demokratiska utrymmet i kommunen och försämrar möjligheten att 
rekrytera fler medborgare till att delta i det politiska livet. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 36 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 126  (forts)  Dnr20/Ks258  101 
Förtroendemannaberedning, slutrapport  

Den demokratiska processen måste tvärtom vitaliseras och vi ser det som 
ytterst viktigt att principen med oppositionens insyn i beredningsprocessen 
alltid säkerställs så att medborgarnas insyn kan ökas. 

Kristdemokraterna genom Lennart Fjellman Föreslår 
Att den befintliga nämndsorganisationen behålls oförändrad.  
Att nämndernas presidium skall bestå av ordförande från majoriteten och att 
antingen vice ordförande eller 2e vice ordförande alltid skall innehas av det 
största oppositionspartiet alternativt den gruppen med valtekniskt samarbete 
inom oppositionen.” 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag. 

Joakim Risberg yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsens beslutat 
bifalla Socialdemokraternas förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta socialdemokraternas förslag 

-- 
Lennart Fjellman reserverar sig till förmån för Kristdemokraternas förslag.  

Annika Andersson, Mattias Ihrström och Joakim Risberg reserverar sig till 
förmån för Centerpartiets förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 37 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 126  (forts)  Dnr20/Ks258  101 
Förtroendemannaberedning, slutrapport  

Ronny Svarto reserverar sig mot beslutet.  

Monica Nilsson deltar inte i beslutet.  
-- 

Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 75      Kfm § 33       Ks § 83  
Au § 84     Au § 150        Kfm § 43 
Ks § 10      Au § 194  Ks § 152 
Au § 9       Au § 221 Kfm § 
Au § 258   Au § 10 
Ks § 200    Au § 44 
Au § 199    Au § 76 
Au § 156 
Au § 30  Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Ärendebeskrivning 
Au 2020-02-05 
En diskussion förs kring bolagisering av avgiftskollektiven, vatten och 
avlopp samt renhållning. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid arbetsutskottets sammanträde den 7 april 2020.  
-- 
Au 2020-08-25 
Arbetsutskottet diskuterar bolagisering av avgiftskollektiven och vad det 
ger för effekter för kommunen, vilka konsekvenser det blir.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att utreda ekonomiska konsekvenser vid 
förändrade driftformer.  
-- 
Au 2020-10-20 
Mikael Österberg yrkar på att följande punkter ska ligga till grund för 
bildandet av bolagen:  
 vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till bolaget 
 hur ser framtida investeringsbehov ut, i vart fall de närmaste fem åren 
 vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar som 

behöver upprättas mellan repektive part 
 risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 

arbetstagarorganisationer 
 kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark än 

kommunens 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 221  (forts)  Au § 10  (forts)  
Au § 194  (forts)  Au § 44 (forts) 
Au § 150  (forts) Au § 76 (forts) 
Kfm § 33 (forts)  Ks § 83  (forts) 
Ks § 75    (forts) Kfm § 43 (forts)  
Au § 84    (forts) Ks § 152  (forts) 
Ks § 10    (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 9      (forts) 
Au § 258  (forts) 
Ks § 200    (forts) 
Au § 199   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

 personalövergångar, vilka kan beröras av detta 
 framtagande av förslag till bolagsordning och ägardirektiv 
 förslag till nivå på det egna kapitalet 
 start av bolag 2021-07-01 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att uppdra till kommunchefen 

att bereda vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till 
bolaget, 

att bereda hur framtida investeringsbehov ser ut fram till 2025, 

att bereda vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar 
som behöver upprättas mellan respektive part, 

att upprätta en risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 
arbetstagarorganisationer , 

att upprätta en kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark 
än kommunens personalövergångar, vilka kan beröras av detta , 

att upprätta förslag till bolagsordning och ägardirektiv, 

att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet,  

att löpande informera kommunstyrelsens arbetsutskott om arbetet, 
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____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 33  (forts)    Au § 150 (forts) Ks § 83 (forts) 
Ks § 75    (forts) Au § 194 (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 84   (forts) Au § 221 (forts) Ks § 152 (forts) 
Ks § 10   (forts)  Au § 10   (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 9     (forts) Au § 44   (forts) 
Au § 258 (forts) Au § 76  (forts) 
Ks § 200    (forts) 
Au § 199   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att slutredovisa till kommunstyrelsen 2021-05-25 
-- 
Ks 2020-11-24 
Annika Andersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med ett 
tilläggsförslag om att bilda en projektgrupp, bestående av politiker och 
tjänstepersoner, som lämnar en delredovisning till 
kommunfullmäktigegruppen under våren 2021.  

Mikael Österberg, Magnus Johansson  och Joakim Risberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

Yttrande avges av Tommy Streling, Lennart Fjellman och Monica Nilsson.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen 

att bereda vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till 
bolaget, 

att bereda hur framtida investeringsbehov ser ut fram till 2025, 

att bereda vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar 
som behöver upprättas mellan respektive part, 

att upprätta en risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 
arbetstagarorganisationer , 

att upprätta en kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark 
än kommunens personalövergångar, vilka kan beröras av detta , 

att upprätta förslag till bolagsordning och ägardirektiv, 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 41 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 194  (forts)    Au § 221 (forts) 
Au § 150  (forts)  Au § 10   (forts)  
Kfm § 33 (forts)  Au § 44   (forts) 
Ks § 75    (forts)  Au § 76  (forts) 
Au § 84    (forts)  Ks § 83  (forts) 
Ks § 10    (forts)   Kfm § 43 (forts)  
Au § 9      (forts)  Ks § 152  (forts)  
Au § 258  (forts) 
Ks § 200   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet,  

att löpande informera kommunstyrelsens arbetsutskott om arbetet, 

att slutredovisa till kommunstyrelsen 2021-05-25, 

att bilda en projektgrupp bestående av politiker och tjänstepersoner,  

att lämna en delredovisning till kommunfullmäktigegrupp under våren 
2021.  
-- 

Au 2020-12-08 
Kommunchefen informerar arbetsutskottet om upprättad arbetsprocessplan. 

En projektgrupp bestående av politiker och tjänstepersoner ska tillsättas.  
Förslag är att 2 st från majoriteten och 1 st från oppositionen deltar.   

Annika Andersson föreslår följande från majoriteten: Mikael Österberg och 
Joakim Risberg (sammankallande). 

Lennart Fjellman föreslår följande person från oppositionen:  
Lars Eliasson (M) 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera informationen om upprättad arbetsprocessplan,  

att följande personer ingår i projektgruppen: Joakim Risberg 
(sammankallande), Mikael Österberg och Lars Eliasson (M). 
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 42 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 221 (forts)  Au § 10 (forts) Kfm § (forts) 
Au § 194 (forts)  Au § 44 (forts) 
Au § 150 (forts)  Au § 76 (forts) 
Kfm § 33 (forts)  Ks § 83 (forts)  
Ks § 75  (forts)   Kfm § 43 (forts) 
Au § 84 (forts)  Ks § 152  (forts)  
Ks § 10 (forts)  
Au § 9  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2021-01-19 
Kommunchefen lämnar kort information om arbetet som har påbörjats: 
 Ekonomiavdelningen arbetar med att räkna fram och se över värden för 

egendom som ska överföras till bolaget och framtida investeringsbehov 
fram till 2025. 

 Tekniska enheten arbetar med att se över vilka avtal som behöver 
upprättas.  

 Information om pågående arbete med berörd personal 
 Kartläggning av servitut 
 Diskussioner med Lycksele Avfall och Vatten AB om ev. tjänsteköp 
 Arbete med att upprätta bolagsordning och ägardirektiv 
 Arbete med att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet 

Projektgruppen har träffats och tagit fram förslag till en skrivelse ställd till 
Lycksele Avfall och Vatten AB om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- 
och renhållningsverksamheten. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera information om det löpande arbetet.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att inge upprättad skrivelse om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- och 
renhållningsverksamheten till Lycksele Avfall och Vatten AB.  
-- 
Ks 2021-02-02 
Annika Andersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Yttrande avges av Monica Nilsson, Joakim Risberg och Tommy Streling. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 43 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 10    (forts) Au § 44 (forts) 
Au § 221  (forts) Au § 76 (forts)  
Au § 194 (forts) Ks § 83 (forts) 
Au § 150 (forts) Kfm § 43 (forts)  
Kfm § 33 (forts)  Ks § 152 (forts)  
Ks § 75   (forts) Kfm § (forts) 
Au § 84  (forts) 
Ks § 10   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att inge upprättad skrivelse om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- och 
renhållningsverksamheten till Lycksele Avfall och Vatten AB.  
-- 

Au 2021-04-12 
Joakim Risberg och Mikael Österberg informerar lite kort om det pågående 
arbetet inom projektgruppen.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att informera kommunfullmäktigegruppen om ärendet den 19 april 2021,  

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2021-04-27. 
-- 
Ks 2021-04-27 
Projektgruppen har vid kommunfullmäktigegruppen den 19 april 2021 
lämnat en återrapportering av det pågående arbetet och förslag till beslut.  

Annika Andersson, Mikael Österberg, Magnus Johansson och Joakim 
Risberg yrkar bifall till projektgruppens förslag till kommunfullmäktige: 

Kommunfullmäktige beslutar    

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 44 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 44    (forts)   Au § 76 (forts)  
Au § 10    (forts)  Ks § 83 (forts)  
Au § 221  (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 194  (forts)  Ks § 152  (forts)  
Au § 150 (forts)   Kfm § (forts) 
Kfm § 33(forts) 
Ks § 75   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.

Yttrande avges av Tommy Streling.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 45 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 76 (forts)   Ks § 83 (forts)  
Au § 44   (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 10   (forts)  Ks § 152  (forts) 
Au § 221  (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 194  (forts) 
Au § 150  (forts) 
Kfm § 33  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Kfm 2021-05-17 
Yttrande avges av Margaretha Löfgren.  

Mikael Österberg, Annika Andersson, Lars Eliasson, Gunilla Prång, K G 
Abramsson, Mikael Danielsson, Annika Wibrell, Magnus Johansson, 
Viveka Abramsson och Else Westerlund yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att  ärendet återremitteras på grund av bristfällig 
utredning. Eftersom målsättningen med bolagisering är en 
kostnadseffektivisering behöver ekonomiska kalkyler påvisa detta. 
Underlaget behöver kompletteras med var besparingar görs och vad utfallet 
beräknas bli för den enskilde medborgaren. 
Vidare behövs en analys om bolagiseringen inom kommunen är möjligt 
samt vad ökat samarbete/samverkan med kringliggande kommuner inom 
verksamhetsområdet VA-avfall innebär för kommunen. 
Underlaget behöver även kompletteras med hur ett eventuellt utträde kan 
ske. 

Eric Axelsson, Anna-Leena Danielsson, Inez Abrahamzon, Olga 
Makarycheva, Margaretha Löfgren yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Yttrande avges av Rune Andersson.  

Mikael Österberg och Viveka Abramsson yrkar avslag till Lennart 
Fjellmans förslag.  

Efter avslutad överläggning prövar ordförande först om ärendet ska avgöras 
idag. Efter gjorda propositioner finner ordförande att fullmäktige beslutat 
avgöra ärendet idag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och godkänns: 
den som vill att ärendet avgörs idag röstar ja, den som vill att ärendet 
återremitteras röstar nej.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 46 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 83   (forts)   Kfm § 43 (forts)  
Au § 76 (forts)  Ks §152   (forts)  
Au § 44     (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 10     (forts)  
Au § 221  (forts) 
Au § 194  (forts)  
Au § 150  (forts) 
Kfm § 33  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Verkställd votering utfaller med 19 ja och 8 nej på sätt till detta protokoll 
fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunfullmäktige har således beslutat avgöra ärendet idag.  

Reservation lämnas av Olga Makarycheva, Anna-Leena Danielsson, Eric 
Axelsson, Inez Abrahamzon, Margaretha Löfgren, Lennart Fjellman, 
Rickard Norberg och Rune Andersson.  

Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag under omröstning. 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att fullmäktige beslutat bifalla 
kommunstyrelsens förslag.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 47 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 152  (forts)  Kfm § (forts) 
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83    (forts) 
Au § 76    (forts)  
Au § 44    (forts)
Au § 10    (forts) 
Au § 221  (forts) 
Au § 194  (forts) 
Au § 150  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2021-09-27 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och att återuppta det 
vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-11-09. 

Magnus Johansson yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-11-09. 
-- 
Au 2021-11-09 
Teknisk chef Sören Hagenvald föredrar ärendet och informerar om arbetet 
som pågår.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-12-07.  
-- 
Au 2021-12-07 
Kommunchef Karl-Johan Ottosson och Joakim Risberg informerar om 
arbetsgruppernas arbete med att utreda och bereda ärendet.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-01-18. 
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 48 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)
Ks § 152  (forts)  
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83   (forts) 
Au § 76  (forts) 
Au § 44  (forts) 
Au § 10  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2022-01-18 
Information lämnas om arbetsgruppens fortsatta arbete med hur 
organisationen ska se ut, personal och bolagshandlingar.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera informationen från arbetsgruppen,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-02-15. 
-- 
Au 2022-02-15 
Arbetsgruppen har färdigställt bolagsdokument som bolagsordning, 
ägardirektiv och aktieavtal. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att bjuda in representanter från 
Lycksele Stadshus AB till kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-03-22.  
-- 
Au 2022-03-22 
Till dagens sammanträde har representanter från Lycksele Stadshus AB och 
Lycksele Avfall- och Vatten AB bjudits in.  
Från Lycksele Stadshus AB: Roland Sjögren, Christer Rönnlund, Lilly 
Bäcklund och Christer Normark.  
Från Lycksele Avfall och Vatten AB: Mikael Nilsson och Sven Roosqvist.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-05.  
-- 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 

Ks § 152  (forts) 
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Ks 2022-04-05 
Förslag till aktieägaravtal, bolagsordning och ägardirektiv lämnas till 
dagens sammanträde.  

Annika Andersson yrkar på att godkänna aktieägaravtal och anta 
bolagsordning och ägardirektiv.  

Ronny Svarto yrkar avslag till bolagisering av avgiftskollektiven.  

Mikael Österberg, Lennart Fjellman, Lillemor Jonsson och Joakim Risberg 
yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna aktieägaravtal,  

att anta bolagsordning,  

att anta ägardirektiv.  
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto.  
-- 
Kfm 2022-05-16 
Magnus Johansson yrkar följande:  
Underlagen som nu presenterats av kommunstyrelsen för fullmäktiges 
beslut, är i flera avseenden undermåliga och endast utifrån ett rådande 
perspektiv till framtida lösningar för de utmaningar vi står inför gällande 
V/A. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Detta trots att alternativ presenterats den av KS tillsatta grupp med 
representanter från S+C och M och som ska jobba med denna 
framtidsfråga.

De redovisade handlingarna är uteslutande av rent formell karaktär, vilka 
krävs för att en bolagsbildning över huvud taget ska kunna genomföras. En 
stor och komplicerad fråga, som kommer att ha stor betydelse för 
medborgarna i Vilhelmina kommun både i avseende på service och 
kostnader, har redovisats komplett befriat från både en konsekvensanalys 
och vad ännu viktigare är, utan en siffra om vilka ekonomiska konsekvenser 
den föreslagna verksamhetsförändringen och bolagsbildningen kan komma 
att medföra. Den bakomliggande beredningen är mycket bristfällig och 
slarvigt genomförd och skapar stor osäkerhet om vad ett kommande beslut 
kommer att få för konsekvenser både verksamhetsmässigt men också 
ekonomiskt.

Jag yrkar därför att fullmäktige beslutar att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen med krav på att det nu liggande förslaget kompletteras 
med en omfattande konsekvensanalys som då också ska innehålla en 
redovisning av de kostnader som föranleds av förslaget att jämföras med 
kommunens nuvarande kostnader för de verksamheter som nu föreslås 
överföras till det blivande bolaget. Kommunstyrelsen ska i sin 
konsekvensanalys särskilt belysa de konsekvenser bolagsbildningen får på 
det idag tillämpade koncerntänkandet med utgångspunkt i att kommunens 
anställda kan arbeta mera gränslöst än när personalresurser knyts explicit 
till strikt avgränsade verksamheter och arbetsuppgifter. 

Mikael Österberg och Lars Eliasson yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Lennart Fjellman, Margaretha Löfgren, Anna-Leena Danielsson, Eric 
Axelsson, Olga Makarycheva och Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till 
Magnus Johanssons förslag.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Margaretha Löfgren, Eric Axelsson och Olga Makarycheva yrkar avslag till 
kommunstyrelsens förslag.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 14.00-14.15.  

Monica Nilsson och Rune Andersson yrkar bifall till Magnus Johanssons 
förslag och avslag till kommunstyrelsens förslag.  

Andreas Eliasson, Annika Andersson, Annika Wibrell och Tina Larsson  
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Yttrande avges av Maria Kristoffersson och Mattias Ihrström.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 14.50-15.10 

Yttrande avges av Magnus Johansson, Annika Wibrell och Annika 
Andersson.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 15.20-15.25. 

Sammanträdet återupptas och ajourneras mellan kl. 15.30-15.35.  

Sammanträdet återupptas.  

Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras idag 
eller om det ska återremitteras.  

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att avgöra ärendet idag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och godkänns:  
den som bifaller att ärendet avgörs idag röstar ja, den som bifaller 
återremiss röstar nej.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Verkställd omröstning utfaller med 18 ja och 9 nej på sätt till detta protokoll 
fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att återremittera ärendet.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att återremittera ärendet till kommunstyrelsen med krav på att det nu 
liggande förslaget kompletteras med en omfattande konsekvensanalys som 
då också ska innehålla en redovisning av de kostnader som föranleds av 
förslaget att jämföras med kommunens nuvarande kostnader för de 
verksamheter som nu föreslås överföras till det blivande bolaget. 
Kommunstyrelsen ska i sin konsekvensanalys särskilt belysa de 
konsekvenser bolagsbildningen får på det idag tillämpade koncerntänkandet 
med utgångspunkt i att kommunens anställda kan arbeta mera gränslöst än 
när personalresurser knyts explicit till strikt avgränsade verksamheter och 
arbetsuppgifter. 
-- 
Ks 2022-05-31 
Nytt underlag till till aktieägaravtal, bolagsordning, ägardirektiv och affärs- 
och verksamhetsidé lämnas till kommunstyrelsen.  

Annika Andersson yrkar bifall till det nya underlaget med tillägg i 
bolagsordning två ersättare från vardera kommun.  

Lennart Fjellman yrkar att ärendet bereds vidare inom kommunstyrelsen, då 
det är uppseendeväckande att det finns tjänstemannaskrivelser som ej 
diarieförts och endast presenterats ett fåtal av politiker, ej heller presenterats 
för kommunstyrelsens arbetsutskott, kommunstyrelsen eller 
kommunfullmäktige. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Här krävs det ett omtag i sin helhet för att den beredning som beslut skall 
vila på får den trovärdighet som ett så viktigt beslut som bolagiseringen av 
avgiftskollektiven kräver. 
Kristdemokraterna tror inte att Vilhelminapolitiken vinner på att gå in i en 
valrörelse med de förutsättningar som just nu råder gällande detta ärende. 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag.  

Mattias Ihrström, Joakim Risberg och Mikael Österberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna aktieägaravtal,  

att anta bolagsordning,  

att anta ägardirektiv,  

att anta affärs- och verksamhetsidé för gemensamt driftbolag 
VA/Renhållning Vilhelmina – Lycksele, 

att göra följande tillägg i bolagsordningen: Kommunfullmäktige i 
Lycksele ska utse tre ledamöter samt 2 ersättare. Kommunfullmäktige i 
Vilhelmina ska utse tre ledamöter samt 2 ersättare. 
Reservation lämnas av Monica Nilsson, Ronny Svarto och Lennart 
Fjellman.  

Kfm 2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 
Au § 123 
Ks § 119 
Au § 123 
Ks § 82 
Au § 75  
Au § 15 
Au §131  Dnr20/Ks244   266 
Kommunens skog- och markpolicy 

Ärendebeskrivning 
Au 2020-08-25 
I motion ”Vår kommunala skog” inlämnad av Mikael Danielsson, S, lyftes 
frågan om kommunens skog- och markpolicy.  
Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-15 § 32  
att uppdra till kommunstyrelsen att revidera kommunens skog och 
markpolicy daterad 2015-03-31,  
att den reviderade policyn beslutas av kommunfullmäktige.   

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att revidera kommunens skog och markpolicy 
och knyta den till Grön Översiktsplan.  
-- 
Au 2022-01-18 
Ett förslag till reviderad skog och markpolicy har upprättats.  
Tekniska enheten föreslår kommunstyrelsen besluta 
att godkänna att certifieringsavtal med Skogssällskapet gällande FSC-
certifiering av Vilhelmina kommuns skogsinnehav upprättas,  
att godkänna förslaget till reviderad skog och markpolicy, inklusive policy 
för jakträttsupplåtelser för Vilhelmina kommun.  

Magnus Johansson yrkar att förslaget skickas på remiss till de politiska 
partierna.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att skicka Skog och markpolicy på remiss till de politiska partierna,  

att remissvar ska lämnas senast 2022-03-18 till kommunkansliet,  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 119 (forts)  
Au § 123 (forts) 
Ks § 82  (forts) 
Au § 75  (forts) 
Au § 15 (forts)  Dnr20/Ks244  266 
Kommunens skog- och markpolicy  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskotts sammanträde 
2022-03-22. 
-- 
Au 2022-03-22 
Remissvar har inkommit från Socialdemokraterna, Sverigedemokraterna 
och Vilhelmina Södra Sameby.  

Annika Andersson yrkar på att överlämna ärendet till kommunstyrelsen 
utan eget yttrande.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget yttrande.  
-- 
Ks 2022-04-05 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och återuppta det vid 
kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-17. 

Lennart Fjellman, Tina Larsson och Mikael Österberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare och återuppta det vid kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2022-05-17. 
-- 
Au 2022-05-17 
Ett förslag till skog- och markpolicy har lämnats med inarbetade remissvar.  

Annika Andersson, Joakim Risberg och Lennart Fjellman yrkar bifall till 
förslaget.  
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 119  (forts)  
Au § 123  (forts) Dnr20/Ks244  266 
Kommunens skog- och markpolicy  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till kommunens skog- och markpolicy.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till kommunens skog- och markpolicy.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 120 
Au § 124 
Ks § 32  
Au § 47  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-02-15 
Efter samverkan med övriga stadsnät i Västerbotten inkommer IT-enheten 
med förslag till ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025. 
Utan fastslagen bredbandsstrategi kommer vi som kommun inte att kunna 
söka stödmedel för att etablera nya nät från flera av de aktuella stödgivarna.  

Förutom att målsättningen är ny, 90 % i kommunen bör 2025 ha tillgång till 
upp till 1 Gb/s och 5% tillgång till upp till 100Mbit/s, så skiljer den sig mest 
i det avseendet att kommunbeskrivningen är nedkortad, bilagorna visar 
nuläge och önskat nyläge, de privata aktörena namnges ej och information 
om byalagskonceptet är bortplockat.  

Förslag till beslut: 
att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  
att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  
att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Ks 2022-03-01 
Jonas Örnberg, IT-chef, deltar under överläggning.  
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kf m § (forts) 
Ks § 120  (forts) 
Au § 124 (forts) 
Ks § 32    (forts)  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

Yttrande avges av Ronny Svarto, Joakim Risberg, Monica Nilsson, Agneta 
Lindström Berg och Tommy Streling.  

Annika Andersson yrkar på att skicka ut bredbandsstrategin på remiss till de 
politiska partierna.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att skicka Bredbandsstrategi 2022-2025 på remiss till de politiska partierna,  

att remissvar ska lämnas senast 2022-05-07,  

att ärendet sedan behandlas vid arbetsutskottets sammanträde 2022-05-17, 
kommunstyrelsen 2022-05-31 och slutligen kommunfullmäktige  
2022-06-20. 
-- 
Au 2022-05-17 
Inga remissvar har inkommit från de politiska partierna.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 120   (forts)  
Au § 124   (forts)  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 131 
Au § 135 Dnr22/Ks123 750  
Lokal ANDTS strategi med policy och handlingsplan  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
En ny reviderad version av ANDTS strategi har upprättats och överlämnas 
av socialnämnden. I den finns det en tydlighet och ett gemensamt 
kommunalt ansvar samt hur det ska följas upp och efterlevas.  

Socialnämnden har 2022-03-30 § 30, beslutat  
att föreslå kommunfullmäktige besluta att anta upprättat förslag till ANDTS 
strategi med tillhörande policy och handlingsplan.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till ANDTS strategi med tillhörande policy och 
handlingsplan.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till ANDTS strategi med tillhörande policy och 
handlingsplan.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 147   Dnr22/Ks147  610 
Inrättande av delegation för utbildning 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Den 27 februari avskaffade regionala utvecklingsnämnden beredningen för 
utbildning och kompetensförsörjning, till följd av Regionfullmäktiges 
beslut att anta en ny förtroendepersonsorganisation. Primärkommunala 
beredningen har sett över vilka verksamhetsdelegationer som ska finnas i 
samverkansorganisationen under primärkommunala beredningen. En 
delegation för utbildning föreslås inrättas så snart som möjligt under 2022 
för att överta delar av uppdraget från beredningen för utbildning och 
kompetensförsörjning. En uppdragsbeskrivning som beskriver denna 
delegations verksamhet finns framtaget och kommer att antas av 
primärkommunala delegationen. 

Region Västerbottens förslag är att BUK ersätts av en delegation för 
utbildning bestående av förslagsvis en nämndsordförande inom barn- och 
utbildningsfrågorna per kommun, samt ett tjänstepersonsstöd från regional 
utveckling. Delegationen och dess nätverk av skolchefer, samt 
gymnasienätverket, fångar upp de frågor som BUK och tidigare 
Utbildningsdelegationen har hanterat, och säkerställer en fortsatt god 
samverkan inom utbildningsfrågorna i Västerbottens län. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige/kommunstyrelsen/nämnd beslutar att inrätta 
en delegation för utbildning inom överenskommelsen om samverkan för 
regional utveckling 2019-2022. Delegationen ska organisatoriskt vara 
placerad i Region Västerbottens samverkansorganisation inom regional 
utveckling, underställd primärkommunala beredningen och inrättas under 
2022. 
Kommunfullmäktige/kommunstyrelsen/nämnd väljer en (1) ledamot 
till delegationen för utbildning. Ledamoten ska representera sin kommun 
i delegationen och ha god insikt inom området utbildning. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 147 (forts) Dnr22/Ks147  610 
Inrättande av delegation för utbildning 

Utbildningsnämnden har 2022-05-18 § 51 beslutat 
att ställa sig positiv till inrättande av delegation för utbildning,  
att föreslå kommunfullmäktige att utse utbildningsnämndens ordförande, 
eller ordförande utbildnings- och arbetsmarknadsutskottet, som representant 
från kommunen. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ställa sig positiv till inrättande av delegation för utbildning,  

att utse utbildningsnämndens ordförande, eller ordförande utbildnings- och 
arbetsmarknadsutskottet, som representant från kommunen. 
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 129 
Au § 133 Dnr22/Ks121 940  
Ansvarsfrihet för år 2021 Partnerskap Inland – Akademi Norr  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
Årsredovisningen 2021 för Partnerskap Inland  - Akademi Norr fastställdes 
av direktionen 2022-02-24.  

Frågan om ansvarsfrihet ska nu prövas i varje medlemskommuns 
fullmäktige.  

Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen  för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  

Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 130 
Au § 134 Dnr22/Ks122 940  
Ansvarsfrihet för år 2021 Samordningsförbundet Södra Lappland   

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17
Årsredovisning samt revisionsberättelse för Samordningsförbundet i Södra 
Lappland översändes för beslut om ansvarsfrihet i varje kommuns 
fullmäktige . 

Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja styrelsen och dess ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2021.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja styrelsen och dess ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2021.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Kfm § 49 Dnr18/Ks418 940 
Valärende – avsägelse förtroendeuppdrag  

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-05-16
Monika Gebart , C inkommer med avsägelse av sin plats i styrelsen för 
South Lapland Airport AB. 

Valberedningens ordförande Else Westerlund föredrar valberedningens 
förslag till kommunfullmäktige:  
att överlämna ärendet utan eget förslag.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att entlediga Monika Gebart från sitt uppdrag som ledamot i styrelsen för 
South Lapland Airport AB,  

att återuppta ärendet vid kommunfullmäktiges sammanträde 2022-06-20. 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 66 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Delgivningar  

Dnr 21/Ks210 104  Laglighetsprövning enligt 13 kap.  
kommunallagen, mål nr 584-22 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Upprop 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 4 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Val av justerare 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 123 
Au § 127 
Au § 23 
Kfm § 111  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2021-12-13 
Margaretha Löfgren och Rune Andersson, V, inkommer 2021-12-02 med 
följande motion:  
”Alla barn och unga ska ha rätt att utöva och ta del av kultur. 

Även om kulturskolorna, tidigare kallad musikskolor är en frivillig 
kommunal verksamhet finns den representerad i de flesta av Sveriges 
kommuner, dock inte i Vilhelmina där musikskolan lades ner 2016. 

Historiskt har Vilhelmina varit en framstående kulturkommun med bl.a. 
Sverige äldsta amatörteater, folkdanslag som turnerat runt i Sverige och 
Europa, spelmansstämmor, kända författare och musiker m.m. Tidigare 
fanns också en estetisk linje på gymnasiet med dans som inriktning. 

Under åren har många kulturarrangemang präglat Vilhelmina med t.ex. 
Nybyggarveckan, samiska kulturdagar, www-helgen, Midnight Light 
festival, Hösthelgen i Dikanäs m.m. Arrangemang som lockat både 
Vilhelmina borna samt även främjat besöksnäringen. Flera av deltagarna 
har varit elever på den nu nedlagda musikskolan. 

Forskning kring kultur och hjärna är i dag ett stort och växande 
forskningsområde både nationellt och internationellt. Kulturens roll i 
samhället har förändrats betydligt och ses numera som en del av de 
kommunala välfärdstjänsterna, och framförallt betonas kulturen som en del 
av social och hälsovårdens främjande arbete. 

Skolans uppdrag att arbeta med estetik, kultur och skapande finns angivna i 
skollagen samt i läroplaner och kursplaner. 

Det handlar både om att se till att ALLA elever får kännedom om 
samhällets kulturutbud, men även om att använda estetiska uttryckssätt och 
skapande arbetssätt. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 6 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 123  (forts)  
Au § 127  (forts)  
Au § 23    (forts) 
Kfm § 111 (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

Eftersom kulturskolor inte är en av skolans kärnverksamhet måste barn och 
unga få tillgång till kultur utanför skoldagen. 

Kulturskolorna också en viktig funktion för likvärdighet och integration. 
Estetiska läroprocesser och samarbeten förenar och bygger broar mellan 
människor och kulturer. 

Vänsterpartiet föreslår 

ATT kommunen återinför musikskolan/kulturskolan i Vilhelmina 

Att kommunen tillsammans med Region 10 och Region Västerbotten 
utreder möjligheter med samarbete t.ex. med Norrlandsoperan eller 
närliggande kulturskolor för underlättande av återinförande av kulturskolan 
i Vilhelmina”. 

Yttrande avges av Margaretha Löfgren.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
Au 2022-01-18 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till utbildningsnämnden att upprätta ett yttrande.  
-- 
Au 2022-05-17 
Ett yttrande har lämnats av utbildningsnämnden.  
Utbildningsnämnden har 2022-03-23 §32, beslutat  
att överlämna yttrandet till kommunstyrelsen.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 7 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 123   (forts) 
Au § 127   (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

Lennart Fjellman yrkar på att avslå motionen.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  
-- 

Mikael Österberg och Lillemor Jonsson deltar inte i beslutet.  
-- 

Ks 2022-05-31 
Annika Andersson och Ulf Hansson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att motionen avslås då avgörande framgångsfaktorer 
saknas enligt tjänstemannaskrivelse från chef utbildningsförvaltningen, 
samt att ABF håller på att starta upp ett projekt om kulturskola med trolig 
start 2023. ABF har som förening en avsevärt bättre möjlighet till att söka 
bidrag och det verkar synnerligen oklokt att idag etablera en konkurrens 
med ABF, särskilt då kommunala finanser saknas. 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag.  

Yttrande avges av Monica Nilsson och Mattias Ihrström.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 123  (forts)  Dnr21/Ks297  940 
Motion om återinförandet av musik/kulturskola i Vilhelmina  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 9 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   
Interpellation

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 10 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 122 
Au § 126 
Au § 108 
Kfm § 14   Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-03-21
Ett medborgarförslag har inkommit från Mary Rönnberg. 

”Såg ett TV program från Danmark som heter ”Ge oss naturen tillbaka”. 
Det utgick på att få tillbaka fjärilar humlor bi samt andra insekter. De 
lämnade stora gräsytor oklippta. 
Kommunen klippte ju inte i sommar gräsmattorna på Granvägen och 
Videvägen. Jag tänkte tänk om de kunde göra blomsterängar i stället. De 
går inte att låta det växa vilt utan marken måste beredas lite. De satte 
blomfrön och skolklasser var med och gjorde. Jag tror att vi medborgare 
skulle vara med att bidrag. Det gick ju bra med blomlådorna som 
sponstrade förra sommaren.” 

Yttrande avges av Else Westerlund.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.  
-- 
Au 2022-04-11 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet. 
-- 
Au 2022-05-17 
Ett yttrande på medborgarförslaget har upprättats.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 122    (forts) 
Au § 126    (forts) Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 

Ks 2022-05-31 
Ett yttrande har upprättats med följande förslag:  
1. Omvandla föreslagna gräsytor till naturyta 
2. Remiss till UBN för skötsel och eventuella planteringar 
3. Utföra slåtter på föreslagna ytor under sensommaren 

I kontakt med utbildningsförvaltningen kan alternativ 2 ej utföras då det är 
sommarlov.  

Lennart Fjellman yrkar att bereda ärendet vidare och återuppta det på 
kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-08-23, då ett alternativ till rivning av 
M3 ingår som budgetpost i ärendet Budget 2023. 

Yttrande avges av Mikael Österberg.  

Annika Andersson yrkar bifall till alternativ 1 och 3 samt att därmed anse 
medborgarförslaget besvarat.  

Ronny Svarto och Monica Nilsson yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Helen Johansson, Lillemor Jonsson, Ulf Hansson och Tina Larsson yrkar 
bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat bifalla 
Annika Anderssons förslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 12 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 122     (forts) Dnr22/Ks84  940 
Medborgarförslag Grönområden   

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att omvandla föreslagna gräsytor, den gräsyta som kommer att etableras 
efter rivning av Malgomajskolan byggnad 3 samt gräsytan nordost om 
Museibyggnaden angränsande yta mot Ljusminnesgatan,  

att utföra slåtter på föreslagna ytor under sommaren,  

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  
-- 
Reservation lämnas av Lennart Fjellman, Monica Nilsson och Ronny 
Svarto.  

Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § Dnr22/Ks114  940 
Redovisning av motioner  

Ärendebeskrivning  
Kfm 2022-06-20 
Följande motioner har ej beretts färdigt.

Motion – Sänkt hastighet i bostadsområde  
Dnr21/Ks234  940  Eric Axelsson, SD 
Kfm 2021-10-25 §84 

Motion om sex timmars arbetsdag för ökad kompetens och kvalitet 
Dnr22/Ks70  940 Margaretha Löfgren, V 
Kfm 2022-03-21 

Motion - språkkompetens för social trygghet i kommunens verksamhet 
Dnr 22/Ks82 940 Eric Axelsson, SD 
Kfm 2022-03-21 

Motion om gratis mellanmål till elever från förskoleklass till årskurs 6 
Dnr 22/Ks125  622 Margaretha Löfgren, V  
Kfm 2022-05-16 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  Dnr22/Ks114  940 
Redovisning av medborgarförslag 

Ärendebeskrivning  
Kfm 2022-06-20 
Följande medborgarförslag har ej beretts färdigt. 

Medborgarförslag rörande förvaltning och avverkning av vår kommunala 
skog 
Dnr20/Ks119 940   Evelina Danielsson 
Kfm 2020-06-15 §35 

Medborgarförslag gällande föreningslokal i Malgovik  
Dnr22/Ks115 Isac Mattsson 
Kfm 2022-05-16 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr22/Ks23 940 
Ekonomisk redovisning 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 136   Dnr22/Ks137  452 
Extra höjning av avfallstaxan   

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
För innevarande år 2022 föreslår tekniska enheten en justering av 
avfallstaxan då det tillkommit utgifter som inte funnits som en 
planeringsförutsättning ex. tidningsinsamling, nya skatter, höjda kostnader 
utifrån världsläget med räntor, bränslepriser m. m. 
Tekniska enhetens föreslår följande höjning:  
Höja kilopriset med 0,58 kr,  
Höja hela taxan med 4% .  

Mikael Österberg yrkar avslag på förslaget, med hänvisning att det 
inarbetas i 2023 års renhållningstaxa. 

Ronny Svarto yrkar på att frysa taxan.  

Lennart Fjellman yrkar att höja kilopriset med 0,83kr, att höja hela taxan 
med 2%. 

Annika Andersson och Joakim Risberg yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Lennart Fjellmans förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att höja kilopriset med 0,83kr för innevarande år 2022,  

att höja hela taxan med 2% för innevarande år 2022 
-- 
Kfm 2022-06-20



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 136 (forts)  Dnr22/Ks137  452 
Extra höjning av avfallstaxan   

att den nya taxan gäller från och med 2022-07-01.  
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 153   Dnr22/Ks135  610 
Begäran om tilläggsanslag Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Prognosen per sista april för utbildningsnämnden visar fortsatt ett 
underskott om ca 10 000 tkr.  
Gymnasieskolan i sig visar på ett underskott om ca 8 500 tkr.  
De åtgärder som finns just nu förväntas få en effekt motsvarande 3 400 tkr, 
dessa återfinns i förskolan och gymnasieskolan.  

En skrivelse har lämnats till utbildningsnämnden av skolchef Storuman, 
skolchef Vilhelmina och förbundschef SLG om gymnasieförbundet där 
frågan om underskott tas upp och hur det ska hanteras för 2022. 
Förflyttningen av den ekonomiska redovisningen från kommunerna och in i 
gymnasieförbundet sker under 2022.  
Det underskott som Malgomajskolan gjorde 2021 på ca 9 000 tkr följer med 
in i 2022 års budget. Åtgärder har beslutats och verkställts men ett minskat 
elevunderlag gör att de faktiska intäkterna inte når budgeterade intäkter.  

Utbildningsnämnden har 2022-05-17 § 45 beslutat 
att hos kommunfullmäktige begära tilläggsanslag för utökad ram 
motsvarande 10 000 tkr, varav 4 250 tkr till SLG och 4 250 tkr till 
gymnasieskolan och 1 500 tkr till förskolan.  

Monica Nilsson och Ronny Svarto yrkar bifall till utbildningsnämndens 
begäran.  

Mikael Österberg, Joakim Risberg, Mattias Ihrström, Helen Johansson och 
Lillemor Jonsson yrkar avslag till utbildningsnämndens begäran. 

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
avslå utbildningsnämndens begäran om tilläggsanslag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 153  (forts) Dnr22/Ks135  610 
Begäran om tilläggsanslag Utbildningsnämnden 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå utbildningsnämndens begäran om tilläggsanslag för utökad ram 
motsvarande 10 000 tkr, varav 4 250 tkr till SLG och 4 250 tkr till 
gymnasieskolan och 1 500 tkr till förskolan.  
-- 

Reservation lämnas av Monica Nilsson och Ronny Svarto.  

Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 115 
Au § 119 
Ks § 93 
Au § 89  Dnr22/Ks92  532 
Ägartillskott Inlandsbanan AB 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-03-22 
Inlandsbanan AB har under 2021 hamnat i en situation med 
likviditetsproblem. 
Problemen kan främst hänföras till Inlandsbanans två dotterbolag 
Inlandståg AB och Destination Inlandsbanan AB.  
Orsakerna är främst effekter av corona-pandemin, inköp av nya 
motorvagnståg samt svag lönsamhet i dotterbolagen.  
Moderbolaget Inlandsbanan AB har blivit tvingade att hjälpa sitt 
dotterbolag med likviditet. Detta har i sin tur medfört att Inlandsbanan AB 
nu har svåra likviditetsproblem, det finns i dagsläget inga ekonomiska 
reserver.  

Utifrån det begär styrelsen ett aktieägartillskott på 30 miljoner kronor av 
ägarkommunerna. Syftet är att dels ha tillräckligt med likvida medel för att 
säkerställa en långsiktig hantering av betalningar, dels undvika risken att 
behöva upprätta kontrollbalansräkning.  
Med anledning därav föreslås ägarkommunerna gå in med ett ovillkorat 
aktieägartillskott för 2022.  
Utbetalning av aktieägartillskottet föreslås ske i kontanta medel och senast 
den 1 augusti 2022.  

För Vilhelmina kommun är det 2 040 086 kr.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-05.  
-- 
Ks 2022-04-05 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och återuppta det vid 
arbetsutskottets sammanträde 2022-05-17. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 115  (forts) 
Au § 119 (forts) 
Ks § 93    (forts) Dnr22/Ks92  532 
Ägartillskott Inlandsbanan AB 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare och återuppta det vid arbetsutskottets 
sammanträde 2022-05-17. 
-- 
Au 2022-05-17 
Annika Andersson och Joakim Risberg yrkar på att återuppta ärendet vid 
kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Under överläggning i ärendet deltar från Inlandsbanan AB, Katarina 
Nyberg Finn, Christina Westman och Otto Nilsson.  

Information lämnas kring Inlandsbanan AB likviditetsproblem och begäran 
om ovillkorat aktieägartillskott för 2022.  

Yttrande avges av Joakim Risberg, Mikael Österberg och Lennart Fjellman.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att tilldela 2 040 086 kronor som ovillkorat aktieägaravtal till Inlandsbanan 
AB 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   
Allmänpolitisk debatt 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-06-20 
Enligt fullmäktiges arbetsordning inleds behandling av budget för 
nästkommande år med en allmänpolitisk debatt. Den får pågå under högst 
två timmar och kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande inleder 
debatten. Därefter kan ledamöter fritt begära ordet. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 139  Dnr22/Ks140  249  
Taxa för kart- och mättjänster  

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Tekniska enheten lämnar förslag till taxa för kart och mättjänster för 2023.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag för pris och taxor för  kart- och mättjänster 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 138   Dnr22/Ks139  041 
VA- taxa  2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Ett förslag för VA-taxa 2023 lämnas av tekniska enheten.  
En höjning föreslås av grundavgift och brukningsavgift med 5% och en 
höjning av anläggningsavgiften med 15%.  
Detta på grund av kraftig prisökning inom VA verksamheten på ex. 
kemikalier, anläggningsmaterial, bränslepriser, slamhantering och 
kommande upphandling vad gäller grävtjänst.  

Tekniska enhetens förslag till beslut, att anta den förslagna taxan för 2023.  

Lennart Fjellman och Mikael Österberg yrkar bifall till upprättat förslag.  

Yttrande avges av Ronny Svarto.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till VA-taxa för 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 140   Dnr22/Ks141  170 
Taxa för Räddningstjänsten 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Ett förslag till ny taxa lämnas för 2023 inom räddningstjänstens 
verksamhet. 

Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättad taxa 2023 för räddningstjänstens verksamhet.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 141   Dnr22/Ks142  261 
Taxa Torgplats  

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Priset för torgplats beslutades 2012 till 100kr/dygn och inom Vilhelmina 
tätort finns två torgplatser. Tillgång till el finns på en av dem. Någon 
reglering av pris för tillgång till ej finns ej beslutad.  

En snittkostnad för el torgplats är 4 500 kr/år (enbart fast avgift år 2021) 
exkl. förbrukning.  

Tekniska enhetens förslag till beslut:  
att höja grundhyran till 200 kr/dygn för platsen,  
att avgiftsbelägga tillgång till el med 200 kr/dygn oavsett förbrukning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att höja grundhyran till 200 kr/dygn för torgplats,  

att avgiftsbelägga tillgång till el med 200 kr/dygn oavsett förbrukning.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm  
Ks § 142  Dnr22/Ks143  702  
Taxa serveringstillstånd 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31
Kommunkansliet lämnar förslag till ny taxa för serveringstillstånd 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till taxa för serveringstillstånd 2023.  
--  
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks §  143    Dnr22/Ks144  096 
Avgift registreringslotterier 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Kommunkansliet föreslår att den avgift som antogs 2021 för 
registreringslotteri även ska gälla för 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att nuvarande avgift för registreringslotteri gäller för 2023. 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 144  Dnr22/Ks145  940  
Taxa allmänna handlingar, kopior, utskrifter m.m. 2023 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Kommunkansliet föreslår att nuvarande taxa för allmänna handlingar, 
kopior, utskrifter m.m. som antogs 2021 även ska gälla för 2023.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att nuvarande taxa för allmänna handlingar, kopior, utskrifter m.m. gäller 
för 2023.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 113 
Au § 116
Au § 94  Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-04-11 
Kommunstyrelsens arbetsutskott, tillika budgetberedning, påbörjar 
budgetarbetet och det pågår i två dagar och under överläggning deltar 
följande:  
Ekonomienheten: Niklas Vilhelmsson, Marianne Näslund, Olivia Thorelli 
och Helena Olsson.  
Miljö-och byggnadsnämnden: miljö- och byggnadschef Helene Myhrberg 
och och ordförande Fredrik Malmbo (C).  
Utbildningsnämnden: förvaltningschef Christer Staaf och ordförande 
Viveka Abramsson (S). 
Socialnämnden: socialchef Jan Lindberg och ordförande Annika Wibrell 
(S).  

Arbetsutskottet arbetar fram ett förslag utifrån de prioriteringar som 
nämnderna lämnat in och överlämnar det till ekonomienheten för 
sammanställning.  
Den 25 april kommer kommunfullmäktigegruppen att få ta del av 
sammanställningen under en budgetdag. Därefter finns möjlighet för 
partierna att lämna synpunkter för att återuppta ärendet vid arbetsutskottets 
sammanträde 2022-05-17.  
Budgetärendet kommer sedan att behandlas vid kommunstyrelsen  
2022-05-31, för att slutligen beslutas av kommunfullmäktige  
2022-06-20.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att överlämna förslaget till ekonomienheten,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-17.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (fortS) 
Ks § 113   (forts) 
Au § 116   (forts) Dnr22/Ks105 041 
Budget 2023 

Au 2022-05-17 
Synpunkter på budgetmaterialet har till utsatt datum lämnats av följande 
partier: 
Centerpartiet 
Kristdemokraterna 
Moderaterna 
Politiskt Alternativ 
Socialdemokraterna 
Sverigedemokraterna 
Vänsterpartiet 

Sammanträdet ajourneras mellan 13.30-13.40. 

Annika Andersson yrkar bifall till förslaget från Centerpartiet.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till förslaget från Kristdemokraterna.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslaget från Centerpartiet.  
-- 

Reservation lämnas av Lennart Fjellman.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Annika Andersson yrkar att med anledning av prognos från SKR som 
väsentligt höjer ramarna, tillstyrker Centerpartiet och Socialdemokraterna 
förslaget om att balansera 2023 års budget genom 
Resultatutjämningsreserven för att nå det av kommunfullmäktige beslutade 
resultatmålet på 1%,  
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att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4,100 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven, 
att även att bevilja hälften av socialnämndens prioritering gällande 
överstigande kostnader inom SFB och LSS summa 2,450 000. 
Prioriteringen balanseras genom resultatutjämningsreserven,  
att anta Årsplan med budget 2023 samt plan för år 2024-2026. 

Ronny Svarto och Monica Nilsson yrkar bifall till budgetförslag från 
Politiskt Alternativ.  

Mikael Östberg och Lillemor Jonsson yrkar bifall till Annika Anderssons 
förslag.  

Lennart Fjellman yrkar : 
att besluta i enlighet med Kristdemokraternas budgetförslag 2023. 

att det genomförs en konsekvensanalys, innefattande en dialog med de 
fristående verksamheterna inom utbildningsförvaltningens område, vad de 
liggande budgetramarna för 2023 och den därav förändrade IKE-
ersättningen har för påverkan på de fristående verksamheternas förmåga att 
kunna fortsätta att bedriva sina verksamheter. Analysen skall även innefatta 
vilken förmåga Vilhelmina kommuns skolverksamhet har avseende skola, 
fritidsverksamhet, skolhälsa och förskoleverksamhet vid en eventuell 
nedläggning av de fristående verksamheterna. 

att resultatet av konsekvensanalysen redovisas kommunfullmäktige, kopplat 
till ärendet "budget 2023", till kommunfullmäktiges möte 220620. 

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Annika Anderssons förslag.  
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KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att med anledning av prognos från SKR som väsentligt höjer ramarna,  
balansera 2023 års budget genom Resultatutjämningsreserven för att nå det 
av kommunfullmäktige beslutade resultatmålet på 1%,  

att bevilja utbildningsnämndens prioritering gällande fler elever 
procentuellt på yrkesprogram summa 4,100 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven, 

att bevilja hälften av socialnämndens prioritering gällande överstigande 
kostnader inom SFB och LSS summa 2,450 000. Prioriteringen balanseras 
genom resultatutjämningsreserven,  

att anta Årsplan med budget 2023 samt plan för år 2024-2026. 
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto, Monica Nilsson och Lennart 
Fjellman.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Kfm §  
Ks § 126  
Au § 130  Dnr20/Ks258  101 
Förtroendemannaberedning, slutrapport  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
Förtroendemannaberedningen är i slutskedet av arbetet inför den nya 
mandatperioden och den nya politiska organisationen.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-05-31.  
-- 
Ks 2022-05-31 
En slutrapport med bilagor lämnas av förtroendemannaberedningen.  
Beredningen föreslår kommunfullmäktige besluta 
att fastställa slutrapport med bilagor,  
att entlediga ledamöter och ersättare från uppdraget i 
förtroendemannaberedningen.  

Mikael Österberg, Tina Larsson, Helen Johansson och Lillemor Jonsson 
yrkar på Socialdemokraternas remissvar i sin helhet.  

Annika Andersson yrkar att fastställa slutrapport med bilagor med undantag 
för nedanstående punkter i delegationsordningen då Centerpartiet anser att 
delegeringen ska ske till kommunchef.  
3.1 Mindre organisationsförändringar inom förvaltningen som inte påverkar 
servicen till kommuninvånarna  
3.22 Bedömning av arbetstagares bisyssla  
4.9 Yttranden ang. ansökningar om glesbygdsstöd, dvs. servicebidrag, 
investeringsstöd och andra förekommande bidrag till kommersiell service i 
glesbygd  
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15.2 Vid konkurs, ansökan från konkursförvaltare  

Lennart Fjellman yrkar följande: 
”Den, av majoriteten, föreslagna förändringen av kommunens politiska 
organisation medför en orimligt stor arbetsbelastning för alla 
förtroendevalda i den kommande kommunstyrelsen. 
Samtliga förtroendevalda kommer att tvingas sitta på minst två poster, dels i 
kommunstyrelsen, dels i något av utskotten. Ett antal kommer dessutom att 
behöva sitta i kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Det innebär för var och en att man kommer att behöva vara frånvarande 
från sitt ordinarie jobb vid ett stort antal tillfällen, detta begränsar vilka 
personer som har möjligheten att ta  på sig dessa uppdrag. 
Risken är uppenbar att det till stor del kommer att vara kommunens 
anställda som har möjlighet till så stort ledighetsuttag (trots befintlig 
lagstiftning). 
Hög frånvaro för politiska uppdrag kommer att leda till produktionsbortfall, 
vikariebehov eller troligast vakanser. 
Detta kommer att ytterligare begränsa möjligheten för de personer som har 
eget företag liksom föräldralediga som till stor del fortfarande är kvinnor. 
Arbetet för varje förtroendevald kommer att behöva utföras till mycket stor 
del på fritiden. 
Alternativet är att kommunen kommer att styras av tjänstemän (utan 
tjänstemannaansvar) men där de förtroendevalda kommer att behöva ta det 
politiska ansvaret, med risk för revisorernas kritik och även utebliven 
ansvarsfrihet, utan att kunna ha möjligheten att styra och leda på det sätt 
som avses av lagstiftarna. 
Sammantaget innebär den föreslagna förändringen en stor begränsning av 
det demokratiska utrymmet i kommunen och försämrar möjligheten att 
rekrytera fler medborgare till att delta i det politiska livet. 
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Den demokratiska processen måste tvärtom vitaliseras och vi ser det som 
ytterst viktigt att principen med oppositionens insyn i beredningsprocessen 
alltid säkerställs så att medborgarnas insyn kan ökas. 

Kristdemokraterna genom Lennart Fjellman Föreslår 
Att den befintliga nämndsorganisationen behålls oförändrad.  
Att nämndernas presidium skall bestå av ordförande från majoriteten och att 
antingen vice ordförande eller 2e vice ordförande alltid skall innehas av det 
största oppositionspartiet alternativt den gruppen med valtekniskt samarbete 
inom oppositionen.” 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag. 

Joakim Risberg yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsens beslutat 
bifalla Socialdemokraternas förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta socialdemokraternas förslag 

-- 
Lennart Fjellman reserverar sig till förmån för Kristdemokraternas förslag.  

Annika Andersson, Mattias Ihrström och Joakim Risberg reserverar sig till 
förmån för Centerpartiets förslag.  
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Ronny Svarto reserverar sig mot beslutet.  

Monica Nilsson deltar inte i beslutet.  
-- 

Kfm 2022-06-20 
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Ks § 75      Kfm § 33       Ks § 83  
Au § 84     Au § 150        Kfm § 43 
Ks § 10      Au § 194  Ks § 152 
Au § 9       Au § 221 Kfm § 
Au § 258   Au § 10 
Ks § 200    Au § 44 
Au § 199    Au § 76 
Au § 156 
Au § 30  Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Ärendebeskrivning 
Au 2020-02-05 
En diskussion förs kring bolagisering av avgiftskollektiven, vatten och 
avlopp samt renhållning. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid arbetsutskottets sammanträde den 7 april 2020.  
-- 
Au 2020-08-25 
Arbetsutskottet diskuterar bolagisering av avgiftskollektiven och vad det 
ger för effekter för kommunen, vilka konsekvenser det blir.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att utreda ekonomiska konsekvenser vid 
förändrade driftformer.  
-- 
Au 2020-10-20 
Mikael Österberg yrkar på att följande punkter ska ligga till grund för 
bildandet av bolagen:  
 vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till bolaget 
 hur ser framtida investeringsbehov ut, i vart fall de närmaste fem åren 
 vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar som 

behöver upprättas mellan repektive part 
 risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 

arbetstagarorganisationer 
 kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark än 

kommunens 
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Au § 221  (forts)  Au § 10  (forts)  
Au § 194  (forts)  Au § 44 (forts) 
Au § 150  (forts) Au § 76 (forts) 
Kfm § 33 (forts)  Ks § 83  (forts) 
Ks § 75    (forts) Kfm § 43 (forts)  
Au § 84    (forts) Ks § 152  (forts) 
Ks § 10    (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 9      (forts) 
Au § 258  (forts) 
Ks § 200    (forts) 
Au § 199   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

 personalövergångar, vilka kan beröras av detta 
 framtagande av förslag till bolagsordning och ägardirektiv 
 förslag till nivå på det egna kapitalet 
 start av bolag 2021-07-01 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att uppdra till kommunchefen 

att bereda vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till 
bolaget, 

att bereda hur framtida investeringsbehov ser ut fram till 2025, 

att bereda vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar 
som behöver upprättas mellan respektive part, 

att upprätta en risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 
arbetstagarorganisationer , 

att upprätta en kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark 
än kommunens personalövergångar, vilka kan beröras av detta , 

att upprätta förslag till bolagsordning och ägardirektiv, 

att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet,  

att löpande informera kommunstyrelsens arbetsutskott om arbetet, 
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Kfm § 33  (forts)    Au § 150 (forts) Ks § 83 (forts) 
Ks § 75    (forts) Au § 194 (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 84   (forts) Au § 221 (forts) Ks § 152 (forts) 
Ks § 10   (forts)  Au § 10   (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 9     (forts) Au § 44   (forts) 
Au § 258 (forts) Au § 76  (forts) 
Ks § 200    (forts) 
Au § 199   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att slutredovisa till kommunstyrelsen 2021-05-25 
-- 
Ks 2020-11-24 
Annika Andersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag med ett 
tilläggsförslag om att bilda en projektgrupp, bestående av politiker och 
tjänstepersoner, som lämnar en delredovisning till 
kommunfullmäktigegruppen under våren 2021.  

Mikael Österberg, Magnus Johansson  och Joakim Risberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

Yttrande avges av Tommy Streling, Lennart Fjellman och Monica Nilsson.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen 

att bereda vilken egendom och dess bokförda värden som ska överföras till 
bolaget, 

att bereda hur framtida investeringsbehov ser ut fram till 2025, 

att bereda vilka avtal avseende tjänsteköp respektive anläggningstillgångar 
som behöver upprättas mellan respektive part, 

att upprätta en risk och konsekvensanalys i samverkan med relevanta 
arbetstagarorganisationer , 

att upprätta en kartläggning av servitut avseende ledningar på annan mark 
än kommunens personalövergångar, vilka kan beröras av detta , 

att upprätta förslag till bolagsordning och ägardirektiv, 
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Au § 194  (forts)    Au § 221 (forts) 
Au § 150  (forts)  Au § 10   (forts)  
Kfm § 33 (forts)  Au § 44   (forts) 
Ks § 75    (forts)  Au § 76  (forts) 
Au § 84    (forts)  Ks § 83  (forts) 
Ks § 10    (forts)   Kfm § 43 (forts)  
Au § 9      (forts)  Ks § 152  (forts)  
Au § 258  (forts) 
Ks § 200   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet,  

att löpande informera kommunstyrelsens arbetsutskott om arbetet, 

att slutredovisa till kommunstyrelsen 2021-05-25, 

att bilda en projektgrupp bestående av politiker och tjänstepersoner,  

att lämna en delredovisning till kommunfullmäktigegrupp under våren 
2021.  
-- 

Au 2020-12-08 
Kommunchefen informerar arbetsutskottet om upprättad arbetsprocessplan. 

En projektgrupp bestående av politiker och tjänstepersoner ska tillsättas.  
Förslag är att 2 st från majoriteten och 1 st från oppositionen deltar.   

Annika Andersson föreslår följande från majoriteten: Mikael Österberg och 
Joakim Risberg (sammankallande). 

Lennart Fjellman föreslår följande person från oppositionen:  
Lars Eliasson (M) 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera informationen om upprättad arbetsprocessplan,  

att följande personer ingår i projektgruppen: Joakim Risberg 
(sammankallande), Mikael Österberg och Lars Eliasson (M). 
-- 
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Au § 221 (forts)  Au § 10 (forts) Kfm § (forts) 
Au § 194 (forts)  Au § 44 (forts) 
Au § 150 (forts)  Au § 76 (forts) 
Kfm § 33 (forts)  Ks § 83 (forts)  
Ks § 75  (forts)   Kfm § 43 (forts) 
Au § 84 (forts)  Ks § 152  (forts)  
Ks § 10 (forts)  
Au § 9  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2021-01-19 
Kommunchefen lämnar kort information om arbetet som har påbörjats: 
 Ekonomiavdelningen arbetar med att räkna fram och se över värden för 

egendom som ska överföras till bolaget och framtida investeringsbehov 
fram till 2025. 

 Tekniska enheten arbetar med att se över vilka avtal som behöver 
upprättas.  

 Information om pågående arbete med berörd personal 
 Kartläggning av servitut 
 Diskussioner med Lycksele Avfall och Vatten AB om ev. tjänsteköp 
 Arbete med att upprätta bolagsordning och ägardirektiv 
 Arbete med att upprätta förslag till nivå på det egna kapitalet 

Projektgruppen har träffats och tagit fram förslag till en skrivelse ställd till 
Lycksele Avfall och Vatten AB om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- 
och renhållningsverksamheten. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera information om det löpande arbetet.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att inge upprättad skrivelse om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- och 
renhållningsverksamheten till Lycksele Avfall och Vatten AB.  
-- 
Ks 2021-02-02 
Annika Andersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

Yttrande avges av Monica Nilsson, Joakim Risberg och Tommy Streling. 
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Au § 10    (forts) Au § 44 (forts) 
Au § 221  (forts) Au § 76 (forts)  
Au § 194 (forts) Ks § 83 (forts) 
Au § 150 (forts) Kfm § 43 (forts)  
Kfm § 33 (forts)  Ks § 152 (forts)  
Ks § 75   (forts) Kfm § (forts) 
Au § 84  (forts) 
Ks § 10   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att inge upprättad skrivelse om Samarbete ifråga om vatten-, avlopps- och 
renhållningsverksamheten till Lycksele Avfall och Vatten AB.  
-- 

Au 2021-04-12 
Joakim Risberg och Mikael Österberg informerar lite kort om det pågående 
arbetet inom projektgruppen.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att informera kommunfullmäktigegruppen om ärendet den 19 april 2021,  

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2021-04-27. 
-- 
Ks 2021-04-27 
Projektgruppen har vid kommunfullmäktigegruppen den 19 april 2021 
lämnat en återrapportering av det pågående arbetet och förslag till beslut.  

Annika Andersson, Mikael Österberg, Magnus Johansson och Joakim 
Risberg yrkar bifall till projektgruppens förslag till kommunfullmäktige: 

Kommunfullmäktige beslutar    

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 
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Au § 44    (forts)   Au § 76 (forts)  
Au § 10    (forts)  Ks § 83 (forts)  
Au § 221  (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 194  (forts)  Ks § 152  (forts)  
Au § 150 (forts)   Kfm § (forts) 
Kfm § 33(forts) 
Ks § 75   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.

Yttrande avges av Tommy Streling.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.
-- 
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Au § 76 (forts)   Ks § 83 (forts)  
Au § 44   (forts)  Kfm § 43 (forts)  
Au § 10   (forts)  Ks § 152  (forts) 
Au § 221  (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 194  (forts) 
Au § 150  (forts) 
Kfm § 33  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Kfm 2021-05-17 
Yttrande avges av Margaretha Löfgren.  

Mikael Österberg, Annika Andersson, Lars Eliasson, Gunilla Prång, K G 
Abramsson, Mikael Danielsson, Annika Wibrell, Magnus Johansson, 
Viveka Abramsson och Else Westerlund yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Lennart Fjellman yrkar att  ärendet återremitteras på grund av bristfällig 
utredning. Eftersom målsättningen med bolagisering är en 
kostnadseffektivisering behöver ekonomiska kalkyler påvisa detta. 
Underlaget behöver kompletteras med var besparingar görs och vad utfallet 
beräknas bli för den enskilde medborgaren. 
Vidare behövs en analys om bolagiseringen inom kommunen är möjligt 
samt vad ökat samarbete/samverkan med kringliggande kommuner inom 
verksamhetsområdet VA-avfall innebär för kommunen. 
Underlaget behöver även kompletteras med hur ett eventuellt utträde kan 
ske. 

Eric Axelsson, Anna-Leena Danielsson, Inez Abrahamzon, Olga 
Makarycheva, Margaretha Löfgren yrkar bifall till Lennart Fjellmans 
förslag.  

Yttrande avges av Rune Andersson.  

Mikael Österberg och Viveka Abramsson yrkar avslag till Lennart 
Fjellmans förslag.  

Efter avslutad överläggning prövar ordförande först om ärendet ska avgöras 
idag. Efter gjorda propositioner finner ordförande att fullmäktige beslutat 
avgöra ärendet idag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och godkänns: 
den som vill att ärendet avgörs idag röstar ja, den som vill att ärendet 
återremitteras röstar nej.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 83   (forts)   Kfm § 43 (forts)  
Au § 76 (forts)  Ks §152   (forts)  
Au § 44     (forts)  Kfm § (forts) 
Au § 10     (forts)  
Au § 221  (forts) 
Au § 194  (forts)  
Au § 150  (forts) 
Kfm § 33  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Verkställd votering utfaller med 19 ja och 8 nej på sätt till detta protokoll 
fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunfullmäktige har således beslutat avgöra ärendet idag.  

Reservation lämnas av Olga Makarycheva, Anna-Leena Danielsson, Eric 
Axelsson, Inez Abrahamzon, Margaretha Löfgren, Lennart Fjellman, 
Rickard Norberg och Rune Andersson.  

Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag under omröstning. 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att fullmäktige beslutat bifalla 
kommunstyrelsens förslag.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att uppdra till kommunstyrelsen att besluta om och vidta alla formella och 
praktiska åtgärder för att gemensamt med Lycksele Avfall och Vatten AB 
bilda ett bolag att omhänderha vatten- och avlopps- samt 
renhållningsverksamheterna inom Vilhelmina kommun, 

att för ändamålet anvisa 1 100 000 kronor ur eget kapital, varav 1 000 000 
kronor avser insatskapital/aktiekapital i det blivande bolaget och att 
resterande medel får användas för åtgärder i samband med 
bolagsbildningen, 

att kommunstyrelsen i särskild ordning lämnar förslag till fullmäktige om 
bolagsordning och ägardirektiv för det blivande bolaget, 

att det blivande bolagets verksamhet utvärderas och redovisas till 
fullmäktige efter det första verksamhetsårets utgång.
-- 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 152  (forts)  Kfm § (forts) 
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83    (forts) 
Au § 76    (forts)  
Au § 44    (forts)
Au § 10    (forts) 
Au § 221  (forts) 
Au § 194  (forts) 
Au § 150  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2021-09-27 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och att återuppta det 
vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-11-09. 

Magnus Johansson yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-11-09. 
-- 
Au 2021-11-09 
Teknisk chef Sören Hagenvald föredrar ärendet och informerar om arbetet 
som pågår.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-12-07.  
-- 
Au 2021-12-07 
Kommunchef Karl-Johan Ottosson och Joakim Risberg informerar om 
arbetsgruppernas arbete med att utreda och bereda ärendet.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-01-18. 
-- 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)
Ks § 152  (forts)  
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83   (forts) 
Au § 76  (forts) 
Au § 44  (forts) 
Au § 10  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Au 2022-01-18 
Information lämnas om arbetsgruppens fortsatta arbete med hur 
organisationen ska se ut, personal och bolagshandlingar.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera informationen från arbetsgruppen,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-02-15. 
-- 
Au 2022-02-15 
Arbetsgruppen har färdigställt bolagsdokument som bolagsordning, 
ägardirektiv och aktieavtal. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunstyrelsens ordförande att bjuda in representanter från 
Lycksele Stadshus AB till kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-03-22.  
-- 
Au 2022-03-22 
Till dagens sammanträde har representanter från Lycksele Stadshus AB och 
Lycksele Avfall- och Vatten AB bjudits in.  
Från Lycksele Stadshus AB: Roland Sjögren, Christer Rönnlund, Lilly 
Bäcklund och Christer Normark.  
Från Lycksele Avfall och Vatten AB: Mikael Nilsson och Sven Roosqvist.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2022-04-05.  
-- 
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Kommunfullmäktige  2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 

Ks § 152  (forts) 
Kfm § 43 (forts)  
Ks § 83   (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Ks 2022-04-05 
Förslag till aktieägaravtal, bolagsordning och ägardirektiv lämnas till 
dagens sammanträde.  

Annika Andersson yrkar på att godkänna aktieägaravtal och anta 
bolagsordning och ägardirektiv.  

Ronny Svarto yrkar avslag till bolagisering av avgiftskollektiven.  

Mikael Österberg, Lennart Fjellman, Lillemor Jonsson och Joakim Risberg 
yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna aktieägaravtal,  

att anta bolagsordning,  

att anta ägardirektiv.  
-- 
Reservation lämnas av Ronny Svarto.  
-- 
Kfm 2022-05-16 
Magnus Johansson yrkar följande:  
Underlagen som nu presenterats av kommunstyrelsen för fullmäktiges 
beslut, är i flera avseenden undermåliga och endast utifrån ett rådande 
perspektiv till framtida lösningar för de utmaningar vi står inför gällande 
V/A. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Detta trots att alternativ presenterats den av KS tillsatta grupp med 
representanter från S+C och M och som ska jobba med denna 
framtidsfråga.

De redovisade handlingarna är uteslutande av rent formell karaktär, vilka 
krävs för att en bolagsbildning över huvud taget ska kunna genomföras. En 
stor och komplicerad fråga, som kommer att ha stor betydelse för 
medborgarna i Vilhelmina kommun både i avseende på service och 
kostnader, har redovisats komplett befriat från både en konsekvensanalys 
och vad ännu viktigare är, utan en siffra om vilka ekonomiska konsekvenser 
den föreslagna verksamhetsförändringen och bolagsbildningen kan komma 
att medföra. Den bakomliggande beredningen är mycket bristfällig och 
slarvigt genomförd och skapar stor osäkerhet om vad ett kommande beslut 
kommer att få för konsekvenser både verksamhetsmässigt men också 
ekonomiskt.

Jag yrkar därför att fullmäktige beslutar att återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen med krav på att det nu liggande förslaget kompletteras 
med en omfattande konsekvensanalys som då också ska innehålla en 
redovisning av de kostnader som föranleds av förslaget att jämföras med 
kommunens nuvarande kostnader för de verksamheter som nu föreslås 
överföras till det blivande bolaget. Kommunstyrelsen ska i sin 
konsekvensanalys särskilt belysa de konsekvenser bolagsbildningen får på 
det idag tillämpade koncerntänkandet med utgångspunkt i att kommunens 
anställda kan arbeta mera gränslöst än när personalresurser knyts explicit 
till strikt avgränsade verksamheter och arbetsuppgifter. 

Mikael Österberg och Lars Eliasson yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Lennart Fjellman, Margaretha Löfgren, Anna-Leena Danielsson, Eric 
Axelsson, Olga Makarycheva och Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till 
Magnus Johanssons förslag.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Margaretha Löfgren, Eric Axelsson och Olga Makarycheva yrkar avslag till 
kommunstyrelsens förslag.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 14.00-14.15.  

Monica Nilsson och Rune Andersson yrkar bifall till Magnus Johanssons 
förslag och avslag till kommunstyrelsens förslag.  

Andreas Eliasson, Annika Andersson, Annika Wibrell och Tina Larsson  
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Yttrande avges av Maria Kristoffersson och Mattias Ihrström.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 14.50-15.10 

Yttrande avges av Magnus Johansson, Annika Wibrell och Annika 
Andersson.  

Sammanträdet ajourneras mellan kl. 15.20-15.25. 

Sammanträdet återupptas och ajourneras mellan kl. 15.30-15.35.  

Sammanträdet återupptas.  

Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras idag 
eller om det ska återremitteras.  

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att avgöra ärendet idag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och godkänns:  
den som bifaller att ärendet avgörs idag röstar ja, den som bifaller 
återremiss röstar nej.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152   (forts)  
Kfm § 43  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Verkställd omröstning utfaller med 18 ja och 9 nej på sätt till detta protokoll 
fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunfullmäktige har därmed beslutat att återremittera ärendet.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att återremittera ärendet till kommunstyrelsen med krav på att det nu 
liggande förslaget kompletteras med en omfattande konsekvensanalys som 
då också ska innehålla en redovisning av de kostnader som föranleds av 
förslaget att jämföras med kommunens nuvarande kostnader för de 
verksamheter som nu föreslås överföras till det blivande bolaget. 
Kommunstyrelsen ska i sin konsekvensanalys särskilt belysa de 
konsekvenser bolagsbildningen får på det idag tillämpade koncerntänkandet 
med utgångspunkt i att kommunens anställda kan arbeta mera gränslöst än 
när personalresurser knyts explicit till strikt avgränsade verksamheter och 
arbetsuppgifter. 
-- 
Ks 2022-05-31 
Nytt underlag till till aktieägaravtal, bolagsordning, ägardirektiv och affärs- 
och verksamhetsidé lämnas till kommunstyrelsen.  

Annika Andersson yrkar bifall till det nya underlaget med tillägg i 
bolagsordning två ersättare från vardera kommun.  

Lennart Fjellman yrkar att ärendet bereds vidare inom kommunstyrelsen, då 
det är uppseendeväckande att det finns tjänstemannaskrivelser som ej 
diarieförts och endast presenterats ett fåtal av politiker, ej heller presenterats 
för kommunstyrelsens arbetsutskott, kommunstyrelsen eller 
kommunfullmäktige. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 53 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 152  (forts) Dnr20/Ks52 301 
Bolagisering av avgiftskollektiven 

Här krävs det ett omtag i sin helhet för att den beredning som beslut skall 
vila på får den trovärdighet som ett så viktigt beslut som bolagiseringen av 
avgiftskollektiven kräver. 
Kristdemokraterna tror inte att Vilhelminapolitiken vinner på att gå in i en 
valrörelse med de förutsättningar som just nu råder gällande detta ärende. 

Ronny Svarto yrkar bifall till Lennart Fjellmans förslag.  

Mattias Ihrström, Joakim Risberg och Mikael Österberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna aktieägaravtal,  

att anta bolagsordning,  

att anta ägardirektiv,  

att anta affärs- och verksamhetsidé för gemensamt driftbolag 
VA/Renhållning Vilhelmina – Lycksele, 

att göra följande tillägg i bolagsordningen: Kommunfullmäktige i 
Lycksele ska utse tre ledamöter samt 2 ersättare. Kommunfullmäktige i 
Vilhelmina ska utse tre ledamöter samt 2 ersättare. 
Reservation lämnas av Monica Nilsson, Ronny Svarto och Lennart 
Fjellman.  

Kfm 2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 
Au § 123 
Ks § 119 
Au § 123 
Ks § 82 
Au § 75  
Au § 15 
Au §131  Dnr20/Ks244   266 
Kommunens skog- och markpolicy 

Ärendebeskrivning 
Au 2020-08-25 
I motion ”Vår kommunala skog” inlämnad av Mikael Danielsson, S, lyftes 
frågan om kommunens skog- och markpolicy.  
Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-15 § 32  
att uppdra till kommunstyrelsen att revidera kommunens skog och 
markpolicy daterad 2015-03-31,  
att den reviderade policyn beslutas av kommunfullmäktige.   

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att revidera kommunens skog och markpolicy 
och knyta den till Grön Översiktsplan.  
-- 
Au 2022-01-18 
Ett förslag till reviderad skog och markpolicy har upprättats.  
Tekniska enheten föreslår kommunstyrelsen besluta 
att godkänna att certifieringsavtal med Skogssällskapet gällande FSC-
certifiering av Vilhelmina kommuns skogsinnehav upprättas,  
att godkänna förslaget till reviderad skog och markpolicy, inklusive policy 
för jakträttsupplåtelser för Vilhelmina kommun.  

Magnus Johansson yrkar att förslaget skickas på remiss till de politiska 
partierna.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att skicka Skog och markpolicy på remiss till de politiska partierna,  

att remissvar ska lämnas senast 2022-03-18 till kommunkansliet,  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 119 (forts)  
Au § 123 (forts) 
Ks § 82  (forts) 
Au § 75  (forts) 
Au § 15 (forts)  Dnr20/Ks244  266 
Kommunens skog- och markpolicy  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens arbetsutskotts sammanträde 
2022-03-22. 
-- 
Au 2022-03-22 
Remissvar har inkommit från Socialdemokraterna, Sverigedemokraterna 
och Vilhelmina Södra Sameby.  

Annika Andersson yrkar på att överlämna ärendet till kommunstyrelsen 
utan eget yttrande.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att överlämna ärendet till kommunstyrelsen utan eget yttrande.  
-- 
Ks 2022-04-05 
Annika Andersson yrkar på att bereda ärendet vidare och återuppta det vid 
kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-05-17. 

Lennart Fjellman, Tina Larsson och Mikael Österberg yrkar bifall till 
Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att bereda ärendet vidare och återuppta det vid kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2022-05-17. 
-- 
Au 2022-05-17 
Ett förslag till skog- och markpolicy har lämnats med inarbetade remissvar.  

Annika Andersson, Joakim Risberg och Lennart Fjellman yrkar bifall till 
förslaget.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 119  (forts)  
Au § 123  (forts) Dnr20/Ks244  266 
Kommunens skog- och markpolicy  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till kommunens skog- och markpolicy.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till kommunens skog- och markpolicy.  
-- 
Kfm 2022-06-20 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 120 
Au § 124 
Ks § 32  
Au § 47  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

Ärendebeskrivning 
Au 2022-02-15 
Efter samverkan med övriga stadsnät i Västerbotten inkommer IT-enheten 
med förslag till ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025. 
Utan fastslagen bredbandsstrategi kommer vi som kommun inte att kunna 
söka stödmedel för att etablera nya nät från flera av de aktuella stödgivarna.  

Förutom att målsättningen är ny, 90 % i kommunen bör 2025 ha tillgång till 
upp till 1 Gb/s och 5% tillgång till upp till 100Mbit/s, så skiljer den sig mest 
i det avseendet att kommunbeskrivningen är nedkortad, bilagorna visar 
nuläge och önskat nyläge, de privata aktörena namnges ej och information 
om byalagskonceptet är bortplockat.  

Förslag till beslut: 
att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  
att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  
att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Ks 2022-03-01 
Jonas Örnberg, IT-chef, deltar under överläggning.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kf m § (forts) 
Ks § 120  (forts) 
Au § 124 (forts) 
Ks § 32    (forts)  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

Yttrande avges av Ronny Svarto, Joakim Risberg, Monica Nilsson, Agneta 
Lindström Berg och Tommy Streling.  

Annika Andersson yrkar på att skicka ut bredbandsstrategin på remiss till de 
politiska partierna.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Annika Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att skicka Bredbandsstrategi 2022-2025 på remiss till de politiska partierna,  

att remissvar ska lämnas senast 2022-05-07,  

att ärendet sedan behandlas vid arbetsutskottets sammanträde 2022-05-17, 
kommunstyrelsen 2022-05-31 och slutligen kommunfullmäktige  
2022-06-20. 
-- 
Au 2022-05-17 
Inga remissvar har inkommit från de politiska partierna.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 120   (forts)  
Au § 124   (forts)  Dnr22/Ks49  534 
Bredbandsstrategi 2022-2025 

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta ny bredbandsstrategi för perioden 2022-2025,  

att marknadsföra strategin i de antagna kommunikationskanalerna,  

att den nya strategin ersätter den gamla fastlagda.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 60 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 131 
Au § 135 Dnr22/Ks123 750  
Lokal ANDTS strategi med policy och handlingsplan  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
En ny reviderad version av ANDTS strategi har upprättats och överlämnas 
av socialnämnden. I den finns det en tydlighet och ett gemensamt 
kommunalt ansvar samt hur det ska följas upp och efterlevas.  

Socialnämnden har 2022-03-30 § 30, beslutat  
att föreslå kommunfullmäktige besluta att anta upprättat förslag till ANDTS 
strategi med tillhörande policy och handlingsplan.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till ANDTS strategi med tillhörande policy och 
handlingsplan.  
-- 
Ks 2022-05-31 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till ANDTS strategi med tillhörande policy och 
handlingsplan.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 61 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 147   Dnr22/Ks147  610 
Inrättande av delegation för utbildning 

Ärendebeskrivning 
Ks 2022-05-31 
Den 27 februari avskaffade regionala utvecklingsnämnden beredningen för 
utbildning och kompetensförsörjning, till följd av Regionfullmäktiges 
beslut att anta en ny förtroendepersonsorganisation. Primärkommunala 
beredningen har sett över vilka verksamhetsdelegationer som ska finnas i 
samverkansorganisationen under primärkommunala beredningen. En 
delegation för utbildning föreslås inrättas så snart som möjligt under 2022 
för att överta delar av uppdraget från beredningen för utbildning och 
kompetensförsörjning. En uppdragsbeskrivning som beskriver denna 
delegations verksamhet finns framtaget och kommer att antas av 
primärkommunala delegationen. 

Region Västerbottens förslag är att BUK ersätts av en delegation för 
utbildning bestående av förslagsvis en nämndsordförande inom barn- och 
utbildningsfrågorna per kommun, samt ett tjänstepersonsstöd från regional 
utveckling. Delegationen och dess nätverk av skolchefer, samt 
gymnasienätverket, fångar upp de frågor som BUK och tidigare 
Utbildningsdelegationen har hanterat, och säkerställer en fortsatt god 
samverkan inom utbildningsfrågorna i Västerbottens län. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige/kommunstyrelsen/nämnd beslutar att inrätta 
en delegation för utbildning inom överenskommelsen om samverkan för 
regional utveckling 2019-2022. Delegationen ska organisatoriskt vara 
placerad i Region Västerbottens samverkansorganisation inom regional 
utveckling, underställd primärkommunala beredningen och inrättas under 
2022. 
Kommunfullmäktige/kommunstyrelsen/nämnd väljer en (1) ledamot 
till delegationen för utbildning. Ledamoten ska representera sin kommun 
i delegationen och ha god insikt inom området utbildning. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 62 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 147 (forts) Dnr22/Ks147  610 
Inrättande av delegation för utbildning 

Utbildningsnämnden har 2022-05-18 § 51 beslutat 
att ställa sig positiv till inrättande av delegation för utbildning,  
att föreslå kommunfullmäktige att utse utbildningsnämndens ordförande, 
eller ordförande utbildnings- och arbetsmarknadsutskottet, som representant 
från kommunen. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ställa sig positiv till inrättande av delegation för utbildning,  

att utse utbildningsnämndens ordförande, eller ordförande utbildnings- och 
arbetsmarknadsutskottet, som representant från kommunen. 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 63 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 129 
Au § 133 Dnr22/Ks121 940  
Ansvarsfrihet för år 2021 Partnerskap Inland – Akademi Norr  

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17 
Årsredovisningen 2021 för Partnerskap Inland  - Akademi Norr fastställdes 
av direktionen 2022-02-24.  

Frågan om ansvarsfrihet ska nu prövas i varje medlemskommuns 
fullmäktige.  

Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen  för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  

Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2021 års 
verksamhet, samt att kommunförbundets årsredovisning för 2021 godkänns.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 64 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 130 
Au § 134 Dnr22/Ks122 940  
Ansvarsfrihet för år 2021 Samordningsförbundet Södra Lappland   

Ärendebeskrivning  
Au 2022-05-17
Årsredovisning samt revisionsberättelse för Samordningsförbundet i Södra 
Lappland översändes för beslut om ansvarsfrihet i varje kommuns 
fullmäktige . 

Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja styrelsen och dess ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2021.  
-- 
Ks 2022-05-31 
Mikael Österberg anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja styrelsen och dess ledamöter och ersättare ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2021.  
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 65 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Kfm § 49 Dnr18/Ks418 940 
Valärende – avsägelse förtroendeuppdrag  

Ärendebeskrivning 
Kfm 2022-05-16
Monika Gebart , C inkommer med avsägelse av sin plats i styrelsen för 
South Lapland Airport AB. 

Valberedningens ordförande Else Westerlund föredrar valberedningens 
förslag till kommunfullmäktige:  
att överlämna ärendet utan eget förslag.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att entlediga Monika Gebart från sitt uppdrag som ledamot i styrelsen för 
South Lapland Airport AB,  

att återuppta ärendet vid kommunfullmäktiges sammanträde 2022-06-20. 
-- 
Kfm 2022-06-20 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 66 
Kommunfullmäktige  2022-06-20 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Delgivningar  

Dnr 21/Ks210 104  Laglighetsprövning enligt 13 kap.  
kommunallagen, mål nr 584-22 


